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Jouw (nieuwbouw)thuis, jouw 
hypotheek en jouw verzekeringen: 
Alles-onder-één-dak bij Van Ekeren Kuiper! 
In onze levendige regio staan er diverse mooie 
nieuwbouwprojecten op de planning en bij Van 
Ekeren Kuiper staan wij als jouw lokale expert 
klaar om je door elke fase van een spannend 
nieuwbouwavontuur te begeleiden.

Onze deuren staan open voor iedereen die droomt 
van een splinternieuwe woning. Naast dat wij 
makelaar zijn, kun je bij Van Ekeren Kuiper ook 
terecht voor een hypotheek en alle bijbehorende 
verzekeringen. Wij geloven in een persoonlijke 
aanpak, waarin we niet alleen jouw thuis, maar 
ook jouw financiële toekomst veiligstellen.

Stel je voor: één plek waar jij terecht kunt voor 
jouw droomhuis, de perfecte hypotheek om het 
te financieren en de essentiële verzekeringen om 
jouw veilige haven te beschermen. Dat is precies 
wat wij bieden - alles onder één dak, speciaal voor 
jou.

Bij Van Ekeren Kuiper werken wij met een hecht 
team van gecertificeerde professionals zoals 
NVM-Makelaars, Hypotheekadviseurs en 
Verzekeringsadviseurs. Wij kennen de buurt als 
onze broekzak en staan klaar om jou te begeleiden 

en te adviseren, zodat jij met vertrouwen de 
volgende stap in je leven kunt zetten.
Of je nu een jong gezin bent dat op zoek is naar 
ruimte om te groeien, een professional die zijn 
eerste woning wil kopen of een echtpaar dat hun 
droomhuis wil realiseren, wij zijn er voor jou. 

Dus vergeet niet, wanneer jij de 
volgende keer langs het 
voetbalveld staat te 

dromen over een nieuwe stap, bedenk dan dat 
we klaar staan om jouw dromen werkelijkheid 
te maken. Kom langs en ontdek wat wij voor jou 
kunnen betekenen. Jouw nieuwe thuis wacht op 
jou!

#voorhetleven

Wat wordt jouw volgende stap?
Bel of mail ons voor een vrijblijvend 
hypotheekgesprek of een gratis waardebepaling. 
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Goed verzekerd vanaf je eerste (kilo)meters, je eerste 
hypotheek, het kopen of verkopen van je (droom)woning 
en alles regelen voor je fi nanciële toekomst. 
Bij elke belangrijke stap in je leven zijn wij er voor je. Snel, altijd 
bereikbaar en eerlijk. Dat zit bij onze enthousiaste makelaars en 
fi nanciële adviseurs in het DNA. Je hebt ons Voor ‘t Leven!

Scoor jij bij ons een hattrick?

(Ver)koop1 je huis, 
krijg hypotheekadvies2en 
sluit je verzekeringen3af

De Wederik 2
3355 SK Papendrecht

Papendrecht

078 303 96 00

Het Hof 1
4101 BT Culemborg 

Culemborg

0345 22 93 10



• Vuren: Molenlaan 3, 4214 EA Vuren
• Gorinchem: Bataafsekade 6, 4202 AX Gorinchem
• Sportcity Gorinchem: Newtonweg 16, 4207 HK Gorinchem

• Telefoon: 0183 76 60 41  |  Whats App: 06 13 13 78 75
• info@fysiopp.nl  |  www.fysiopp.nl

Fysio PP specialist bij sportblessures

Fysio PP is een multidisciplinaire praktijk 
met diverse specialisaties. Zo is de praktijk 
gespecialiseerd in kinderfysiotherapie, 
manuele therapie, diëtetiek, sportpsychologie, 
fitheidstesten, revalidatie en sportfysiotherapie. 
Door de veelzijdigheid van specialisaties worden 
alle diverse doelgroepen en klachten gezien. 

Sportfysiotherapie:
De sportfysiotherapeut is de specialist bij 
sportblessures voor jong en oud. Door 
samenwerkingen met GJS, GVV Unitas, 
VV Hardinxveld, SVS 65 en diverse 
andere sportverenigingen komen er veel 
sporters met blessures in de praktijk. Met 
3 sport gespecialiseerde therapeuten is de 
sportrevalidatie een grote tak binnen de praktijk. 

Groeipijn:
Bij kinderen met groei gerelateerde pijn en 
blessures wordt vaak rust geadviseerd, echter 
weten we dat juist aangepast sporten en 
oefeningen doen een beter oplossing is. Blijf dus 
niet zitten met je blessure 
maar maak met onze 
sportfysiotherapeuten een 
plan om gecontroleerd je 
sport te blijven beoefenen. 

Revalidatie:
Voor je revalidatie na operatie 
op periode van gips of 
operatie ben je bij Fysio PP 
aan het juiste adres. Hierbij 
kiezen we bij Fysio PP 
voor een multidisciplinaire 
aanpak waarbij we met 
de sportfysiotherapeut, 
dietiste, sportpsycholoog en 
bewegingswetenschapper 
een revalidatie plan 
maken op maat gemaakt. 

Daarnaast hebben we in de laatste fase van 
je herstel veldrevalidatie waarbij we met de 
patiënten het veld op gaan om deze belangrijke 
fase zo goed mogelijk te faciliteren. 

Maak een keuze uit een van onze heerlijke vis- en vleesgerechten,
zodat u met een voldaan gevoel kunt genieten.

Grote Markt 29
Gorinchem
Telefoon 0183 - 630501

7 dagen per week geopend

www.degasterij-gorinchem.nl

Sfeervol eten aan
  de Grote Markt!



Vlietskade 7003, Arkel | www.vandervlietwonen.nl | 0183 - 563 122

WIJ ZIJN
VERBOUWD!
Kom jij een

kijkje nemen?



Noël Elands gaat in zaal en op veld voor de prijzen
Met ZVG/Cagemax speelt Noël 
Elands op het hoogste zaalvoet-
balniveau van Nederland. Op 
het veld wil ze als speelster van 
Unitas/GJS/Heukelum combinatie 
een stapje omhoog en richting 
eerste klas.

Tekst Theo Sprong
Foto Den Uijl Fotografi e 

“Het is best wel aanpoten, want als je 
na een uitwedstrijd op vrijdagavond in 
Friesland laat thuis bent dan valt het 
niet mee om vroeg in de middag weer 
topfi t te zijn voor een potje op het 
veld”, begint de 25-jarige middenvel-
der het gesprek.

Op vrij late leeftijd trapte Elands 
tegen een bal. “Ik ben begonnen bij 
gymvereniging OKK, maar ik moet 
eerlijk zeggen dat ik geen natuur-
talent was op de evenwichtsbalk. 
Toen een buurmeisje ging voetballen 
bij GJS, werd ik ook lid.”

Blessure
Ze heeft ongetwijfeld de genen van 
haar vader. Leon speelde bij Unitas 
en Kozakken Boys in het eerste 
elftal en heeft vervolgens zijn sporen 
ook verdiend in het trainerswereldje. 
“Ik werd al vrij snel gescout voor 
KNVB-selectieteams en plots stond 
SteDoCo voor de deur of ik interesse 
had om naar Hoornaar te komen. 

Er waren meer meiden uit Gorcum, 
die daar ook gingen spelen en het 
beviel mij goed. Tot ik op school in 
de sportzaal een vervelende blessure 
opliep en een langdurige revalida-
tie.”
De tegenwoordig inwoonster van 
Dalem besloot terug te keren naar 
GJS. “Daar heb ik een paar seizoe-

nen in de B gespeeld en toen werd 
ik gevraagd voor het 1e. Medespeel-
sters die al moeder werden, zover 
was ik nog lang niet. Ik kwam net 
kijken. Na een uitstapje bij SVS’65 
werd ik lid bij Sleeuwijk. Tijdens de 
oprichting van de damestak van 
ZVG door verschillende meiden, 
besloten we om gezamenlijk ook op 

het veld te gaan voetballen”, 
herinnert Noël zich nog goed.

“Normaliter is er nooit zoveel begrip 
voor het voetballen in de zaal en op 
het veld. Maar mijn trainer destijds 
op het veld zit ook in het bestuur van 
ZVG. Bovendien wordt de samenwer-
king door gezamenlijk te trainen en te 
voetballen een stuk beter. Een goede 
keuze, want het werkt echt. Door de 
activiteiten van Sanne Brand, Marloes 
Blom, Esther Lakerveld en mij kunnen 
de trainers rekening houden met de 
wedstrijdschema’s en desgewenst de 
nodige aanpassingen doen.”
De bij IT Recruitmentbureau Shaerp 
op de Gorcumse Groenmarkt werk-
zame Elands lacht. “Toch valt het 
soms niet mee. Onlangs speelden 
we de halve fi nale van de veldbeker 
tegen SC Gastel om vervolgens in 
de auto te springen naar Rotterdam. 
In het Topsportcentrum wachtte de 
halve zaalfi nale tegen Marlene. Echt 
topfi t begin je dan ook niet aan zo’n 
wedstrijd.”

Trots
Ze kijkt bedenkelijk. “Die combi-
natie wordt steeds zwaarder en ik 
moet eerlijk zeggen, dat het plezier 
ook minder wordt. Bewust trainen 
we ook niet in de zaal. Des te trot-
ser ben ik op ZVG, want we liggen 
nog steeds op koers voor de zoge-
naamde brugwedstrijd, die bij winst 

toegang geeft tot de play-offs  voor 
het kampioenschap in de Eredivisie. 
Best wel opmerkelijk dat we op dit 
niveau nog zo goed presteren. We 
zijn natuurlijk goed ingespeeld en 
weten van elkaar wat we kunnen en 
waar we een stapje meer moeten 
doen. Op ervaring lukt veel.”

Opnieuw schiet de aanvoerder in de 
lach. “Ik ben ook geen 18 meer…. 
Zo intensief sporten is best wel 
belastend, tijd om te ontspannen 
hoort er ook bij. Ik woon samen met 
Noam (speler Unitas-zaterdag – TS) 
en het is ook wel lekker om eens 
niet aan voetballen te denken.”

Rekenen
Nog een paar wedstrijden en zowel 
de zaal- als de veldcompetitie zit er 
dan weer op. “In de bekerrondes 
zijn we al heel ver gekomen. Het 
zou leuk zijn als we de halve fi nale 
van het kampioenschap in de zaal 
ook halen. Veel rekenwerk, maar 
het kan nog steeds. We moeten 
op plek 3 zien te eindigen en dan 
gaan we hopelijk door naar de halve 
fi nale.”
Op het veld is het een stuk simpeler. 
“Xerxes en Forum Sport maken 
samen uit wie kampioen wordt, met 
onder andere VVAC als concurrent 
moeten wij ons zien te plaatsen voor 
P/D wedstrijden en hopelijk spelen 
we volgend jaar in de eerste klas.”

Noël Elands rekent zich, zowel in de zaal als op het veld, nog niet rijk

ZVG/Cagemax maakte zich na triomf op concurrent 
FC Westland al op voor de entree in de eredivisie 

De kans dat de ZVG/Cagemax-
mannen dit seizoen eindelijk de 
stap naar de eredivisie maken, 
is levensgroot. Mogelijk is dat al 
gebeurd op het moment dat je 
dit leest. Voor voorzitter Johnny 
Wijnbelt is het een droom die 
eindelijk uitkomt. Sterspeler 
Amin Amghar en trainer Frank 
Brands geven ook hun mening.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Den Uijl Fotografi e 

Wijnbelt - hij is acht jaar voorzitter 
maar al veel langer bij het team 
betrokken - durft met nog vier 
wedstrijden te gaan wel uit te 
spreken dat het gaat gebeuren. 
,,Wij hebben in dit seizoen nog 
geen wedstrijd verloren. Onze 
grootste concurrent FC Westland, 
twee keer ruim verslagen. Dan 
gaan wij het niet meer weggeven. 
Wij beschikken over een goede fi tte 
groep.” Wijnbelt, zelf op gevor-
derde leeftijd nog altijd actief op 
het veld voor het gezellige SVS’65, 
erkent wel dat de tegenstand dit 
seizoen beduidend minder is dan 
andere jaren. ZVG/Cagemax hikt al 
jaren tegen de promotie aan. ,,Wij 
zijn met ZVG nu acht seizoenen 
bezig. Drie keer hebben wij de 
nacompetitie gehaald. We heb-

ben een coronajaar meegemaakt 
waarin wij koploper waren, maar 
vervolgens werd er een streep door 
het seizoen gehaald. Daarom is 
het niet meer dan terecht dat wij 
dit seizoen eindelijk de eredivisie 
ingaan.”

Wat zijn voorgangers, vaak ook 
grote namen in het futsal, niet 
lukte, lijkt de huidige ZVG/Cage-
max-trainer/coach Frank Brands 
eindelijk wel te gaan presteren. Hij 
kan ZVG naar het hoogste niveau 
van Nederland brengen. De inwo-
ner van Overloon, nog net Brabant 
maar op een kilometer van de 
Limburgse grens, heeft zijn eigen 
zaalvoetbalschool TOF. In het verle-
den was Brands als speler actief in 
de eredivisie bij onder meer Venray, 
Konica, LZV/Kuijpers en kwam hij 
vijftien keer uit voor de nationale 
ploeg van Nederland. ,,Er is ken-
nelijk een duidelijk verschil met het 
verleden. Dit is een team dat altijd 
wil winnen. Zoals dit seizoen in de 
beslissende wedstrijden tegen FC 
Westland, staan wij er echt. Als wij 
de promotie bewerkstelligen zal ik 
ook volgend seizoen trainer/coach 
van ZVG/Cagemax zijn.”
 
Bij deze relatief kleine club zijn veel 
zaken goed op orde. Mogelijk moet 

er op het gebied van veiligheid nog 
wat gebeuren. Dat is een uitdaging 
maar dat gaat zeker goedkomen. 
Wijnbelt: ,,Wij proberen het team 
bijeen te houden, maar vaak zie je 
dat het toch tot een paar wisselin-

gen komt. Er zal straks een goede 
selectie van twaalf spelers staan. Ik 
gun het mijn club en onze suppor-
ters dat ze volgend seizoen hier in 
de Oosterbliek futsal op topniveau 
kunnen gaan zien.”

Met veel plezier blikken wij nog 
even terug op de happening op de 
laatste vrijdagavond van maart. ZVG/
Cagemax had in een met zeshonderd 
toeschouwers zeer goed bezette 
Oosterbliek, voor rust al met een 3-1 
voorsprong afstand genomen van FC 
Westland. Topscorer Amin Amghar 
nam twee treffers voor zijn rekening 
Amghar houdt zijn productie zelf 
niet bij, maar hij is met meer dan 35 
doelpunten in elk geval topscorer 
van de eerste divisie B. ,,Als je voor 
aanvang zo’n volle hal binnenkomt, 
ook vanuit het Westland was veel 
publiek meegekomen, geeft dat wel 
een gezonde spanning. Toen bij mijn 
openingsgoal het publiek helemaal 
losging, deed dat wel wat met mij.” 
ZVG/Cagemax won het duel royaal 
met 5-1. Amghar kent het voetbal 
op het hoogste niveau, want hij 
kwam eerder al twee jaar voor veel-
vuldig landskampioen en bekerwin-
naar Hovocubo uit.

Coach Frank Brands: ,,Wij mochten
net na de winstpartij tegen FC 
Westland niet te vroeg juichen 
natuurlijk, maar ik zie ons dit niet 
meer weggeven. Het ziet ernaar 
uit dat wij straks uit bij ZVV Den 
Haag kampioen kunnen worden. 
Maar misschien kan het al een week 
eerder tegen CFM.” ZVG/Cagemax topschutter Amin Amghar in duel met een tegenstander.
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Spijksedijk 10
Tel. 0183 - 635 636

Autoschade Service
Gorinchem

www.asngorinchem.nl
       
     ijzersterk in
    schadewerk

WIJ GAAN TOT HET
UITERSTE VOOR

UW ZAAK

0183 - 356 752 • www.karakteradvocaten.nl

Burgstraat 9 • 4201 AA Gorinchem • E info@sevenhuysen.eu 

www.sevenhuysen.eu

Uw pensioen
inzichtelijk en 

begrijpelijk

www.romanovoetbalschool.nl

www.romanovoetbalschool.com

Wij maken jonge spelers
aantoonbaar beter en we laten
ze met meer fl air voetballen!
Volg gerust een gratis proeftraining
en ervaar de methode. 

Wij geven ook keeperstrainingen.

Belangstelling: 
Stuur een mail naar romano@romanovoetbalschool.com 
Bellen kan ook: 06 – 48 86 46 16
Raadpleeg ook de site voor alle andere activiteiten.

www.damendrukkers.nl

DRUKWERK,
WIJ MAKEN 
ER EEN 
SPORT 
VAN



Nieuwe structuur geeft Kozakken Boys houvast
Bij Kozakken Boys heeft men na 
het vertrek van technisch directeur 
Johan van der Werff en vervol-
gens het ontslag van hoofdtrainer 
Scott Calderwood, nagedacht 
hoe het technisch beleid vanaf 
oktober 2023 zou moeten worden 
vormgegeven. Arjen Borsje is als 
Coordinator Voetbal en Ontwikke-
ling het scharnier en verbindende 
factor tussen de linies.

Tekst Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

Vanaf genoemd moment is er door 
de club een nieuw beleid neergezet. 
Men wil minder afhankelijk zijn van 
een of twee mensen. Daarnaast is er 
gewerkt aan een verenigingsbreed 
draagvlak voor teams en dat gaat 
verder dan alleen het eerste elftal. Er 
is met een tiental echte ‘Kozakken’ 
met een sterke voetbalachtergrond 
gesproken. Daarbij is de invloed 
van voorzitter Dick Hoogendorp en 
jeugdvoorzitter Anne Ippel onmisbaar. 
Daarmee is gekeken hoe het vanaf 
de allerjongste jeugd, de vrouwen tot 
en met het eerste elftal moet worden 
ingevuld. Belangrijk was dat er tijdens 
de winterstop een frisse wind door 
de selectie van het eerste elftal zou 
gaan waaien. Arjen Borsje legt uit: 
,,Dat lijkt mij met de komst van vijf 
nieuwe spelers gelukt. De prestaties 
van het eerste elftal hebben duidelijk 
een impuls gekregen. Het heeft ons 

veel tijd en energie gekost, maar het 
was hard nodig. Of het voldoende is 
om ons straks te handhaven, moeten 
wij afwachten. Zeker zo belangrijk is 
dat wij de structuur op technisch vlak 
van de gehele club opnieuw hebben 
ingericht. Er moet nu eenmaal een 
fundament bij een vereniging worden 
gelegd. Ik ben er trots op dat dit is 
gelukt.”

Als eerste is Nigel Branderhorst als 
pupillencoördinator aangesteld. Zijn 
belangrijkste taak is het trainen van 
de trainers. Goedwillende ouders 
krijgen zo meer bagage mee. 
Daarboven is de opleiding opge-
knipt. Kozakken Boys werkt straks 
met twee JO13-, drie JO15- en drie 
JO17-teams. Op de drie selectie-
teams komt een gediplomeerde trai-
ner. Zij gaan met de beste spelers in 
elke leeftijdscategorie aan de gang. 
Borsje is straks vooral druk bezig 
met de afdeling topsport binnen 
Kozakken Boys. Daaronder vallen 
JO19, het team O23 jaar en het 
vlaggenschip, het eerste elftal. In 
aantallen wordt straks met kleinere 
groepen gewerkt. Trainer Edwin 
Grünholz krijgt voor zijn eerste elftal 
22 spelers tot zijn beschikking. De 
beide jongere teams gaan met een 
groep van 18 spelers werken. 

Kozakken Boys heeft een naam 
hoog te houden in het amateur-
voetbal. “Met het eerst elftal willen 

wij een stevige middenmoter in de 
tweede divisie zijn”, stelt Borsje. 
Binnen het nieuwe technisch hart 
topsport, spelen Arjan Tamerus en 
Jacco van Oord naast hoofdtrainer 
Edwin Grünholz en Arjen Borsje, 
een belangrijke rol. ,,Gaat het 
bijvoorbeeld over een speler die wij 
mogelijk willen halen, dan gaat ons 
clubje in overleg. Daarna wordt het 
hoofdbestuur gevraagd of die speler 
kan worden gecontracteerd.” 

Borsje benadrukt dat bij Kozakken 
Boys het nodige wordt neergezet. 

Onlangs de ‘Super toffe meiden 
clinic’ met Sherida Spitse en Sari van 
Veenendaal. Op 22 april staat/stond 
voor de pupillen een prachtige 
jeugd-voetbal clinic op het program-
ma o.l.v. de voetbalschool van Jordy 
Thomassen.

Op alle gebied werkt Kozakken Boys 
dus  toekomstgericht. ,,Daarom 
hebben wij alle spelers die rond de 
winterstop kwamen een contract 
voor anderhalf jaar aangeboden. 
Want stel dat wij het dit seizoen 
niet redden, dan willen wij wel een 

tweede-divisiewaardige selectie 
hebben. Of je dan meteen terug kan 
keren is van meer factoren afhan-
kelijk.”

Duidelijk is dat op dit moment 
iedereen in zijn rol aan het groeien 
is. Borsje: ,,Vergeet niet dat wij voor 
een dorp als Werkendam een aantal 
zaken goed op orde hebben. Ons 
team JO19 staat op de drempel van 
de eerste divisie. Ons O23 team 
speelt al op het hoogste niveau en 
het eerste elftal speelt nog altijd op 
het hoogste niveau van Nederland. 
Natuurlijk mag iedereen kritisch zijn, 
maar in Werkendam mag men ook 
wel eens trots zijn op wat er wel 
staat.”

Arjen Borsje (56) begon met voet-
ballen bij GDC (Eethen). Als trainer 
was hij actief bij GDC en Roda 
Boys/Bommelerwaard. Hij raakte 
bij NAC betrokken bij de scouting, 
werd door PSV gevraagd, waarna 
Ajax zich meldde of hij dat werk 
voor de Amsterdammers kon doen. 
Borsje was verantwoordelijk voor 
Zuid-Nederland betaald voetbal 
middenbouw. Inmiddels wonend in 
Werkendam is hij in 2023 als hoofd 
jeugdopleiding bij Kozakken Boys 
begonnen. Zoon Job komt uit voor 
Kozakken Boys O23. Twee andere 
zoons, Jelle en Jorg spelen bij BZC’14 
voetballen elders en zijn dochter Judy 
zit in de hippische sport.

Nieuwkomers brengen nieuw elan bij
Kozakken Boys, maar is het genoeg?

Kozakken Boys ging vier maan-
den geleden met slechts vier 
punten de winterstop in. Na het 
ontslag van trainer Scott Calder-
wood vroeg de nieuwe trainer, 
Edwin Grünholz, om uitbreiding 
van zijn selectie. Hij werd op 
zijn wenken bediend. Mohamad 
Mahmoed, Coen Maertzdorf, 
Rick Wouters, Amine Essabri, 
Raïes Roshanali en Raily Ignacio 
werden aan de selectie toege-
voegd. Vervolgens werd uit de 
volgende elf wedstrijden vijftien 
punten gehaald.

Tekst Wout Pluijmert
Foto @bron Kozakken Boys

Waarschijnlijk weet Kozakken 
Boys pas half mei waar de 
toekomst ligt. De volgende 
opties zijn mogelijk: de ‘boys’ 
spelen zich op de laatste 
speeldag bij Scheveningen of 
mogelijk al eerder in veiligheid 
en blijven in de tweede divisie; 
de ploeg eindigt op plaats 
zestien of zeventien en gaat de 
tombola van de nacompetitie 
in. De meest pijnlijke optie is 
dat Kozakken Boys op plaats 

achttien eindigt en voor het 
eerst in de clubgeschiedenis 
naar de derde divisie gaat. De 
doorstart na de winterstop 
heeft Kozakken Boys beslist 
wat gebracht. Jammer dat 
de goede serie van zeven 
punten uit drie wedstrijden 
werd onderbroken door de 
zeperd uit bij hekkensluiter FC 
Lisse. Anders was het gat met 
de veilige vijftiende plaats al 
gedicht. Van de nieuwkomers 
krijgen uiteraard Raily Ignacio 
maar ook Coen Maertzdorf 
en de sterke linksbenige 
verdediger Rick Wouters, de 
meeste speeltijd. Roshanali 
en Essabri moeten het vooral 
met invalbeurten doen en Mo 
Mahmoed zette door wel zeer 
droeve privéomstandigheden al 
snel een defi nitief punt achter 
zijn voetballoopbaan. 
Er is verder gekeken dan alleen 
dit seizoen, want een aantal 
spelers heeft een overeenkomst 
tot de zomer van 2025 
afgesproken. Raily Ignacio is 
na exact zes jaar terug op De 
Zwaaier. En hoe. Hij debuteerde 
tegen landskampioen Katwijk 

met een doelpunt. Vervolgens 
liep hij bij Kozakken Boys 
meteen een-op-een.
Vleugelaanvaller Coen 
Maertzdorf kwam samen met 
zijn maatje Rick Wouters over 
van divisiegenoot De Treffers. 
De Groesbekers hoefden niet 
weg van hun club. Het kostte de 
technische commissie Kozakken 
Boys de nodige moeite om ze 
los te weken. De Treffers zag de 
sympathieke aanvaller, die 260 

wedstrijden voor de club heeft 
gespeeld en bijna 50 doelpunten 
maakte, dus met pijn in het hart 
vertrekken. Bij Kozakken Boys 
is Maertzdorf herenigd met zijn 
maatjes Frenk Keukens en Lowie 
van Zundert, met wie hij op het 
Groesbeekse sportpark Nieuw 
Zuid al samenspeelde. Het was 
juist Keukens die de begeleider 
in de gehandicaptenzorg 
overhaalde naar Werkendam 
te komen. Maertzdorf heeft er 

alle vertrouwen in dat Kozakken 
Boys zich gaat handhaven op 
het huidige niveau. “Ik ken 
Kozakken Boys natuurlijk al 
langer, want in de bijna tien 
seizoenen die ik voor De Treffers 
uitkwam heb ik er jaarlijks tegen 
gevoetbald.” 

Rick Wouters heeft voor dit 
seizoen slechts twee doelen: 
weer aan voetballen toekomen 
en Kozakken Boys in de tweede 
divisie houden. Hij heeft er het 
volste vertrouwen in dat dit gaat 
lukken. ,,In de wedstrijden die 
ik nu met Kozakken Boys heb 
gespeeld is mij duidelijk dat wij 
met de meeste tegenstanders 
wel meekunnen. Bij de 
‘Kozakken’ sta ik links centraal 
achterin en voel mij thuis. Ik 
geniet van de steun van onze 
supporters. Wij zullen ze elke 
week hard nodig hebben.”
Kozakken Boys pakt ongeacht de 
uitkomst van dit seizoen meteen 
door richting het volgende 
seizoen. Oussama Bouyaghlafen 
komt over van De Treffers 
en Carlito Fermina maakt de 
overstap van Ter Leede.
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Arjen Borsje van hoofdjeugdopleiding naar stuurman van nieuwe 
technische commissie



Als keukenmonteur ben je de laatste belangrijke 
schakel binnen ons bedrijf. Want het is aan jouw 
vakmanschap te danken dat onze klanten voor  
de volle 100% gaan genieten van hun nieuwe  
keuken. Je bent een veelzijdige vakman die het 
ook leuk vindt om bij klanten over de vloer te 
komen en met hen te communiceren. 
 
 
Ben jij van onderstaande markten thuis?  
• Klantvriendelijk 
• Rijbewijs B 
• Technische kennis van keukens 
• Ervaring als keukenmonteur  
   of hier voor opgeleid willen worden 
• Communicatief vaardig en commercieel ingesteld 

Solliciteren: www.werkenbijallom.nl BEN JIJ ALL OM?Of scan de QR-code

All-Om is al meer dan 30 jaar dé montage- en  
installatiepartner voor o.a. IKEA. Met veel plezier  
en vakmanschap realiseren wij dagelijks tal van  
keukenprojecten waar onze klanten blij van worden. 

VACATURE

KEUKEN MONTEUR 

Signing, we zien het overal. Denk aan de letters op je pand, de uitingen in 
je winkel of de doeken langs het voetbalveld. In de ruim 30 jaar dat wij 
bestaan, bewegen we altijd mee met de wensen van onze 
opdrachtgevers. Momenteel is één van die wensen verduurzamen. Zowel 
intern als op productniveau, zijn we hier volop mee bezig. Denk hierbij 
onder andere aan recyclebare producten en pvc-vrije folie. 

Ben je toe aan signing en wil je dit op een duurzame manier doen? Laten 
we eens vrijblijvend brainstormen! 



“Samen op de hoogte zijn van het wel en wee in de spelersgroep” 
Hoornaar – Hans Bos loopt 
alweer anderhalf jaar rond aan 
de Groeneweg in Hoornaar. De 
Unitasser pur sang is samen met 
niemand minder dan oud-prof 
André Hoekstra en keeperstrainer 
Stephan Veenboer de hulp van 
trainer Rick Adjei bij Derde divisi-
onist SteDoCo.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Vergeet ook teammanager Floor 
Both en verzorgster Hennie Welbie 
niet. Met z’n allen zijn we een echt 
een hecht team. Rick is een mensen-
mens en laat iedereen in zijn waarde. 
Doordeweeks en ook op zaterdag 
hebben we onze inbreng. Ik ben dan 
ook hartstikke blij met deze functie, 
waarbij ik en passant ook nog mijn 
diploma UEFA A hoopt af te ronden.”

Arie den Besten
Meerdere vliegen in een klap, voor 
de aan de Schimmelpennincklaan 
geboren en getogen Gorcumer. 
“Mijn moeder bracht mij in het 
Caribabad, want het zwemdiploma 
moest eerst worden gehaald om 
daarna pas de voetbalschoentjes en 
de rode Unitas-broek een afslag eer-
der op Molenvliet aan te trekken. La-
ter hetzelfde liedje met mijn jongere 
tweelingbroertjes Martin en Peter. 
Net als ik, leerden zij op Molenvliet 
ook voetballen van Arie den Besten, 
Rob Frie en Wijnand de Ridder. Wie 
trouwens niet bij Unitas?”

Hans (36) heeft een haarfi jn 
geheugen. “Ik zat in een goede 
lichting, met Christiaan Perrier, Joost 
Verberk en natuurlijk Mohammed 
Boukrouche. In onze juniorentijd 

speelden we in de hoofdklasse. 
Toen er op een gegeven moment 
geen A-team was, zijn we vervroegd 
overgeheveld naar de senioren. En 
omdat die stap naar de zondag 
afdeling te hoog was, bood de vers 
opgerichte zaterdagtak uitkomst. 
We begonnen in de vierde klas en 
voetbalden tegen SVW zaterdag, 
Raptim en ook SteDoCo, dat 
net was begonnen aan de weg 
omhoog.”

Wedstrijdanalyse
Als redelijk talentvolle middenvelder 
mocht Hans, met zijn maatje Patrick 
van der Zouwen, ook meetrainen 
met de ‘zondag’. De selectie werd 
getraind door oud-speler Jos van 
Eck. Destijds maakte ik ook mijn 
eerste stappen in het trainersvak. 
Voor een beslissingswedstrijd voor 

promotie mocht ik een wedstrijd-
analyse maken van Best Vooruit. 
Een jaar later werd Philip den Haan 
hoofdtrainer met een beginnende 
Leon Elands als assistent. Een gewel-
dig duo. In dat kampioensjaar heb ik 
een tiental keren mee mogen doen 
in de competitie en daarnaast nog 
twee bekerwedstrijden. Een hele eer 
om als jonkie in de hoofdmacht te 
spelen.”

Toch deed Hans een stapje terug. 
“Mijn broertjes kwamen over en ik 
besloot met hen te gaan voetballen. 
De zaterdagtak was inmiddels een 
volwaardig team. Spijt heb ik er niet 
van gehad, maar een seizoen na 
mijn terugkeer raakten mannen als 
Richard van Gils en Ramon Putters 
zwaar en langdurig geblesseerd. 
Mogelijk had ik mijn kans kunnen 

pakken en meer caps voor de zon-
dag kunnen behalen.”

Cees Lagendijk
Hans koos, vanwege studie, voor 
vv Vuren om vervolgens, na twee 
jaar weer op Molenvliet neer te 
strijken. “Als hoofdtrainer van de 
zaterdag, lid van het jeugdbestuur, 
jeugdtrainer en op het laatst hoofd 
jeugdopleiding. Ik vergeet trouwens 
nog een jaartje jeugdtrainer bij GJS, 
daar ken ik Cees Lagendijk van. Hij 
begon destijds aan zijn laatste klusje 
als hoofdtrainer in Dalem.”

De naam van de huidige technisch 
directeur bij SteDoCo is gevallen. 
“Toen Cees twee jaar geleden 
werd aangesteld als TD en Rick de 
overstap maakte van Kozakken 
Boys, werd ik al snel benaderd om 
assistent te worden in Hoornaar. Rick 
Adjei was gewend om met twee 
assistenten te werken. Ik werd ge-
vraagd en die kans kon ik niet laten 
lopen. Daar wilde ik bij zijn, boven-
dien zo dichtbij huis, vijf minuten 
met de auto en een klein kwartiertje 
op de fi ets.”

Taptoe signaal
Ideaal voor Hans Bos, want het 
moest wel passen in zijn drukke 
leventje. “Op maandag, dinsdag en 
donderdag ben ik bij SteDoCo. Op 
de wedstrijddag uiteraard ook. We 
trainen pas om 20.00 uur en dus 
kan ik met mijn gezin eten. Ik haal 
de jongens van school of de opvang 
en leg ze op bed om daarna mijn 
hobby’s uit te oefenen. Want op de 
vrije avonden ben ik ook op pad. 
Vrijdagavond geef ik voor de KNVB 
les aan jeugdtrainers in de regio. Ik 
zaag de week trouwens door met 

mijn vader Theo. Samen maken 
we muziek bij De Bazuin, waar ik 
voorzitter ben. Muziek en voetballen 
hebben veel gemeen. Een wereld-
taal, want iedereen spreekt voetbal 
of houdt van muziek. Ik kijk nu al uit 
naar 4 mei, als ik Buiten de Water-
poort weer het Taptoe signaal mag 
blazen op de trompet.”

Terug naar de Groeneweg. “Net als 
bij De Bazuin zijn we bij SteDoCo 
ook een hecht team. Samen behaal 
je resultaten. Zo waren we blij met 
een fantastische serie en de eerste 
periodetitel. Na de winterstop liep 
het wat stroever, maar ook dan ben 
je daar met z’n allen gezamenlijk 
verantwoordelijk voor. We heb-
ben een mooie groep spelers. De 
groepsdynamiek is belangrijk. Goed 
voetballen, kunnen ze allemaal, 
maar het gaat ook om de onderlinge 
klik”, vindt Hans.

“We vragen als staf namelijk continu 
het uiterste van elkaar en van de 
spelersgroep. Daarnaast is er meer 
dan voetballen. Samen met Rick 
proberen we daarom op de hoogte 
te zijn van het wel en wee van de 
spelersgroep. Mannen worden 
vader, verbouwen hun huis of zijn 
blij met een nieuwe baan. Dit soort 
zaken en gevoelens zijn minstens, 
of misschien wel belangrijker dan 
een wedstrijdanalyse of een speel-
plan bedenken voor de volgende 
wedstrijd. En daar zit dan ook onze 
kracht. SteDoCo vind ik ook steeds 
meer een vereniging en dat zie en 
voel je rondom wedstrijden, maar 
ook zeker als wij met Heren 1 trai-
ning geven aan de jeugd. Met recht; 
Sterk Door Combinatie”, besluit 
Hans Bos met een vette lach.

Samen met de ervaren André Hoekstra assisteert Hans Bos zijn trainer Rick 
Adjei

Arwin van Soest trotse topscorer in Hoornaar 
Hoornaar/schoonrewoerd • 
Aanvankelijk was het bedoe-
ling om rustig te wennen aan 
het niveau van de derde divisie 
en voorzichtig zeker te zijn van 
een basisplaats bij SteDoCo. 
Maar vrijwel vanaf de eerste 
offi ciële wedstrijd was Arwin 
van Soest een vaste waarde in 
het team van trainer Rick Adjei 
en is de Schoonrewoerder zelfs 
topscorer op sportpark Kort 
Scheiwijk

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Na een goede ontvangst, 
door staf en medespelers ben 
ik onbevangen begonnen aan 
het avontuur. Via LRC Leerdam, 
IJsselmeervogels en Scherpen-
zeel ben ik weer terug in mijn 
vertrouwde omgeving van de 
Alblasserwaard/Vijfheerenlan-
den”, aldus de 25-jarige aanval-
lende middenvelder.

“Ik trapte ooit bij HSSC’61 voor 
het eerst tegen een bal. Ook 
toen haalde ik op een trainings-
avond de bal uit de sloot. Nu 
nog, misschien wat meer. Sim-
pelweg omdat we drie avonden 
trainen. Weer ouderwets een 
ritje binnendoor. Via Leerbroek 

en Meerkerk door Hoogblok-
land over polderwegen naar 
Hoornaar”, lacht Arwin (25).

De toegankelijke Van Soest had 
zijn draai dan ook snel gevon-
den. “Zonder verwachtingen, 
maar wel goed voorbereid 

begon ik aan de zware trai-
ningen. Het ging voortvarend, 
want begin augustus stond ik in 
de bekerwedstrijd tegen Hoek 
al in de basis. En vervolgens een 
week later in de seizoensope-
ning tegen Sportlust’46 ook. Na 
een paar wisselbeurten, kwam 
ik weer bij de eerste elf en 
zetten we een geweldige reeks 
neer met tien wedstrijden op rij 
winst. Inclusief periodetitel.”

Net als SteDoCo deed de leraar 
op een Utrechtse BuitenSchool-
seOpvang een stapje terug. “Na 
de winterstop en een fantastisch 
trainingskamp in Barcelona liep 
het inderdaad net wat minder. 
Persoonlijk kwam ik zelf ook 
op de bank, maar dat is inhe-
rent aan het voetballen op dit 
niveau. Ook een topscorer kan 
er weleens naast komen te 
staan. Na een goed gesprek met 
de trainer heb ik zijn beslissing 
geaccepteerd.”

Ook het feit dat in de zoge-
naamde ‘transferwindow’ team-
genoten vertrokken en nieuwe 
collega’s zich aandienden in 
de kleedkamer. “Haha, klopt. 
Ik zit nu naast Diego Biseswar. 
Als Feyenoord-supporter heb ik 
hem regelmatig zien spelen in 
De Kuip. Geen kleine jongen, 
maar ik blijf een nuchtere boer. 
Diego is ondanks zijn carrière 
ook gewoon een mens en een 
ploegmaat. Hij is supersterk 
aan de bal en na een pass op 
mij, adviseert hij om ‘gewoon’ 
te schieten. ‘Je hebt een goed 
schot, maak daar gebruik van’.”

Van Soest luistert en heeft het 
doel alweer gevonden. “We 
kijken van week tot week. De 
toppers, UNA in de laatste wed-
strijd uitgezonderd, hebben we 
gehad en ze zeggen altijd dat je 
tegen de ‘kleintjes’ het kampi-
oenschap moet verdienen. Dat 
gaan we dan ook maar doen.”Op advies van Diego Biseswar schiet Arwin van Soest weer met scherp.
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Scoren met
een zeer

lage premie
voor uw

autoverzekering
De schadevrije jaren van
Uw autoverzekering zijn

geld waard.

Wat betekent dit voor U.....?

Informeer geheel vrijblijvend:
0183 - 63 53 66

Voor een persoonlijk
en gedegen advies.

Linders Assurantie Centrum
Burgstraat 30 4201 AC Gorinchem Telefoon (0183) 63 53 66
hein@lindersassurantie.nl • www.lindersassurantie.nl

Dampack International BV
Calandstraat 22 • 4251 NZ  Werkendam

Tel.: +31 (0)183 – 631 799 • Fax.: +31 (0)183 – 631 955Tel.: +31 (0)183 – 631 799  Fax.: +31 (0)183 – 631 955

www.dampack.nl

VOOR ADVIES EN

REALISATIE IN

RAAMDECORATIE

Bullekeslaan 8 • 4203 NH Gorinchem • T (0183) 638115 • F (0183) 638120
E info@vroongordijnenatelier.nl •I www. vroongordijnenatelier.nl

• Rolgordijnen/Plisse/
 Lamellen
• Gordijnen
• Gordijnen op ringen
• Vitrage
• Vouwgordijnen/Blinds

• sfeervol à la carte 
restaurant voor lunch

 of  diner

• 7 dagen per week open 

v.a. 11.00 u

• ideaal voor gezelschap-

pen tot 30 pers.

• gezellig overdekt
 (verwarmd) terras

•  Kleine gezelschappen
 v.a 30 pers.
•  Bruiloften & partijen
•  Bedrijfsfeesten & presentaties
•  Recepties
•  Grote gezelschappen
 tot 350 pers.
•  Jubilea & andere
 feestelijkheden

  HAGEMEIJER 
TWEEWIELERS

 Gildenweg 121-123 • GORINCHEM 
Internet: www.hagemeijer.nl

Tel. 0183-633008

GRATISGRATIS
HAAL- EN BRENGSERVICE 

Grote 
collectie 

FIETSEN 
&

SCOOTERS 

alle bekende 
merken

op voorraad!

             Scoor eens een fi ets of scooter
   bij Hagemeijer Tweewielers!

G r o t e  M a r k t   4 2 0 1  E A  G o r i n c h e m
0 1 8 3  6 3 8  8 8 0

Bij ons kunt u altijd terecht voor een uitgebreide maaltijd, een lichte lunch, een borrel met 
collega’s of voor een gezellige high-tea met vriendinnen. De Hoofdwacht is er voor iedereen! 

Geertjan Evers |
Nonnenveld 46 Gorinchem |

06-53 413 953 |

geertjan@finnadviseurs.nl |

Geertjan Evers kan 
jouw hypotheek/
bedrijfsfi nanciering 
op maat maken, 
de verzekeringen kunnen daarbij 
zeker meegenomen worden. 

Geertjan Evers  |  Nonnenveld 46  |  Gorinchem
06 - 53 41 39 53  |  geertjan@fi nnadviseurs.nl

 Maak een afspraak voor een objectief advies!

Schilderwerken &
Bouwonderhoud

info@looijenschilderwerken.nl

www.looijenschilderwerken.nlwww.voetbalschoolvolta.com

Is voetbal jouw passie? Wil je het beste uit jezelf halen? En jouw vaardigheden verbeteren? 
Maak dan kennis met Voetbalschool Volta in Gorinchem. Wij richten ons op loopcoördinatie, 
techniek en partijvormen. Buiten dit werken we met een bepaald ontwikkelingsplan/beoor-
delingsformulier, elke week houden we bij hoe uw kind zichzelf ontwikkelt. Ook kunnen we 
aan het einde van elke cyclus de gegarandeerde verbetering aangeven. Dit door de nulme-
tingen die we doen in de eerste, middelste en laatste week van de cyclus. We werken in een 
cyclus van tien weken. Je hebt de keuze tussen vrijdagmiddag/avond en zondagochtend 
deze zijn beide hetzelfde.

Waarom voetbalschool Volta?
-  Ontwikkelingsplan, 
 gegarandeerd verbetering
-  Voor jongens en meisjes
-  Kleine groepen
 (persoonlijke aandacht)
-  Elke week een nieuwe
 challenge
-  Leeftijdsgericht
-  Voor elk niveau
-  Fanatieke trainers

Interesse in een prive/
losse training? 
Neem contact op met 
06 24 84 58 37 of mail naar 
voetbalschoolvolta@gmail.com.

Of meld je eerst aan voor 
een gratis proeftraining.

vs_volta

Voetbalschool Volta
i.x.x.x.i.menixxximen



Ray Versluis hoopt in voetsporen
van zijn oom te treden’

Ray Versluis (19) zal ook volgend 
seizoen de mensen op Sportpark 
Molenvliet trakteren op goals. De 
jonge spits wil zich ontwikkelen 
tot echte goaltjesdief. Al is het 
maar om in de voetsporen van 
oom Willem Looijen te treden. 
,,Wat hij heeft bereikt zou ik
natuurlijk ook wel willen.”

Tekst: Tim Hartman
Foto: Jan Noorlandt

,,Wanneer ik ooit terugkeer bij 
Spijk? De laatste vijf of drie jaar van 
mijn carrière. Ze moeten maar eens 
gaan promoveren”, zegt Versluis 
lachend. De jonge Unitas-spits kent 
zo’n beetje iedereen bij de club 
uit zijn geboortedorp, maar voor 
zijn terugkeer op geboortegrond 
beproeft hij zijn eigen geluk. 

Na SVS’65, SteDoCo, NAC Breda, 
FC Dordrecht, ASWH en Achilles 
Veen doet hij dat nu, én volgend 
seizoen, bij Unitas-zondag. Iets wat 
alles te maken heeft met coach 
Hans de Jong. ,,Ik krijg vertrouwen 
van de trainer. Dat heb ik echt no-
dig, honderd procent. Het is niet dat 
ik minder mijn best doe als ik het 
vertrouwen niet voel, maar als ik op 

de bank zit laat ik dat wel blijken. 
Hoe ouder ik word, hoe beter het 
gaat. Qua fysiek ook. Ik was echt 
een luie spits. Ben nu nog steeds 
geen paard dat blijft rennen, maar ik 
heb echt stappen gemaakt.”

Vertrouwen is het toverwoord voor 
de jonge spits, die eerder bij ASWH 
ook dat vertrouwen voelde en de 
jongste doelpuntenmaker op divi-
sieniveau werd. ,,Bij Sjoerd (van der 
Waal, red.) voelde het ook goed, ja. 

Je moet mij als zeventienjarige toch 
maar opstellen terwijl je ook andere 
keuzes hebt.” 

Profdroom
Zijn droom om profvoetballer te 
worden heeft Versluis nog niet op-
gegeven, maar vooral mentaal heeft 
hij daarvoor nog te stappen te zet-
ten. ,,Ik ben mentaal al sterker, maar 
het is nog steeds niet top. Het is 
ook gewoon een kwestie van ouder 
worden”, denkt Versluis, die zichzelf 

enorm veel druk oplegt. ,,Het klinkt 
misschien raar, maar voor elke wed-
strijd ben ik een beetje gespannen. 
Dat is echt een storing die er niet 
uitgaat. Ik heb altijd het gevoel dat 
het van mij moet komen als spits en 
die druk heb ik altijd gevoeld. Dat 
werkt soms in mijn nadeel. 

,,Als we een wedstrijd tegen een 
leuke club spelen schijt ik ook echt 
in mijn broek. Dan denk ik ‘kom op 
man’. Tijdens de wedstrijd gaat het 
dan wel weer, tót ik een kans mis. 
Dan kan het in m’n hoofd gaan zit-
ten en blijf ik daarin hangen. Maar 
áls ik eenmaal een goal te pakken 
heb, gaat het niet meer fout. Dan 
volgen er snel meer.”

Familie
Op de steun van zijn familie kan 
Versluis in elk geval altijd rekenen. 
Hij komt dan ook uit een echte 
voetbalfamilie. Willem Looijen is 
zijn oom en ook neef Nick de 
Jong speelt in het eerste elftal van 
SVS’65. Oudere broer Dion Versluis 
speelt bij NAC Breda Onder-21 en 
jongere broertje Sam vertoont zijn 
kunsten bij StedoCo. ,,Met verjaar-
dagen werd altijd de bal gepakt. 
Het gaat thuis eigenlijk áltijd over 

voetbal. Daar word je wel gek van 
soms.”

Versluis heeft veel bewondering 
voor zijn oom. De inmiddels 39-jarige 
Looijen bewees overal een echte 
topspits te zijn. ,,Met voetbalspelletjes 
wint hij nog steeds weleens van me, 
dat vind ik gewoon echt knap. Hij 
scoort uit alle hoeken en standen. 
Daar kan ik wel wat van leren. Wat 
hij heeft bereikt zou ik natuurlijk ook 
wel willen”, zegt Versluis, die weet 
dat dat lastig wordt. ,,Op mijn leeftijd 
speelde hij nog bij Spijk dus ik kan 
niet verwachten dat ik er nu al net 
zoveel in schiet als hij. Maar uiteinde-
lijk heeft hij het bij SteDoCo, Kozak-
ken Boys en LRC ook laten zien. Ik ga 
proberen het ook zo goed te doen.”

Unitas, dat het lastig heeft in de 
Derde Divisie, kan zijn doelpunten 
in de slotfase van het seizoen in elk 
geval goed gebruiken. ,,We blijven 
erin”, zegt Versluis standvastig. 
,,Ik durf wel te zeggen dat wij niet 
slechter zijn dan andere ploegen. 
We hebben gewoon veel pech. Als 
we ons dit jaar handhaven denk 
ik dat we volgend seizoen om 
nacompetitie voor de Tweede Divisie 
kunnen spelen.”

‘Ik ben mentaal al sterker, maar het is nog steeds niet top’

Daan Goes knokte zich in Unitas-basis: 
‘Ik ben geen opgever’

,,Als ik bij Unitas-zondag in het 
eerste sta, heb ik mijn grote doel 
gehaald. Hoger is er bijna niet”, 
zei de destijds 18-jarige Daan 
Goes in 2020 in het clubblad van 
Unitas. Nu is hij 22 jaar en een 
vaste waarde op het middenveld 
van de Roodbroeken. 

Tekst: Tim Hartman
Foto: Jan Noorlandt

Als Goes het over zijn persoon-
lijke seizoen heeft, verschijnt 
er een glimlach op zijn gezicht: 
,,Met de resultaten van het 
team gaat het wat minder, maar 
met mijzelf gaat het goed. Het 
gaat echt lekker en kom er ook 
steeds beter in”, vertelt hij ver-
heugd. Dan nog even politiek 
correct: ,,Maar dat komt wel op 
de tweede plek natuurlijk. Het 
liefst win ik wat vaker. We ver-
liezen vaak met één doelpuntje 
verschil en worden zeker niet 
weggespeeld. Het zit niet mee.”

Goes koos in 2020 om eerst bij 
Unitas-zaterdag meters te ma-
ken in een eerste elftal. Niet dat 
daar door corona veel van te-
recht kwam. Vervolgens draaide 
hij onder Michel van Oostrum 
de voorbereiding bij de zondag-
tak mee. ,,Eigenlijk zou ik gaan 

trainen bij zondag en spelen bij 
zaterdag, maar de voorberei-
ding ging zo goed dat Michel 
me vroeg er nog eens over na 
te denken. Hij vond dat ik het in 
me had. Nou, dat was wel fl ink 
aanpoten”, zegt hij lachend.

Hij ging er uiteindelijk vol voor, 
maar zijn huidige basisplaats 
kwam hem bepaald niet aan-
waaien: ,,Ik leerde veel, maar 
moest het wel eerst doen met 
invalbeurtjes. Dat vond ik echt 
wel lastig. Als je om 10.00 uur 
’s ochtends op de club moet 
zijn voor een uitwedstrijd en je 
komt 20.00 uur ’s avonds thuis 
is het natuurlijk niet lekker als 
je tien minuutjes hebt gespeeld. 
Niet dat ik dat onterecht vond, 
want er speelden echt hartstik-
ke goede gasten op mijn plek. 
We stonden ook in de top van 
de Derde Divisie dus er was ook 
geen reden om iets te verande-
ren.”

Nu heb je een basisplek: wordt 
er dan ook met extra trots naar 
jou gekeken binnen Unitas?
,,Ik denk dat de mensen van de 
club en de fans het wel waar-
deren dat ik in het eerste sta. Ik 
ben hier vanaf de B’tjes. Ik heb 
ook wel gehoord van de club 

dat ze het waarderen dat ik 
ben blijven knokken, nooit een 
training heb gemist en dat ik de 
club trouw ben gebleven.”

Hoe moeilijk was dat?
,,Nou, ik heb weleens gedacht: 
dit ga ik volgend jaar niet meer 
doen. Dan zat ik echt wel boos 
op de bank. Maar ik kan dat 
ook snel naast me neerleggen. 

Ik doe een studie werktuig-
bouwkunde dus als ik tijdens 
mijn studie ook nog aan voetbal 
zou denken, zou ik m’n studie 
niet halen, haha. En als je jezelf 
ontwikkelt en het gaat uitein-
delijk steeds beter biedt dat 
weer perspectief. Ik ben geen 
opgever. Je moet niet weglo-
pen als het even lastig wordt. 
Tijdens mijn studie heb ik ook 

weleens moeilijke momenten 
gehad, maar ik ben door blijven 
gaan en nu heb ik bijna mijn 
bachelor. Dus ja, dat zit gewoon 
in me.”

Waar anderen verre uitwedstrij-
den juist vervelend vinden, vindt 
Goes ze juist leuk. ,,Die busrit-
ten zijn een soort therapie. Dat 
is gezellig hoor. Teammanager 
Patrick van Soest neemt de boel 
dan altijd op sleeptouw met wat 
muziek en dan zingt hij even 
een nummertje. Dan een lekker 
biertje voor wie dat wil. Dat is 
eigenlijk een soort teambuil-
ding. Het is helemaal geweldig 
als je wint, natuurlijk. Als ik dan 
weinig had gespeeld was ik het 
weer vergeten als ik thuis was, 
haha. Na thuiswedstrijden zit je 
er dan toch nog even mee in je 
kop.”

Je hebt je grote doel al gehaald. 
Is er een nieuw groot doel?
,,Ik vind het niet echt nodig 
om te zeggen waar ik over drie 
jaar wil zijn. Dat weet ik nu 
nog niet. Ik kijk meer naar de 
korte termijn: hopelijk spelen 
we volgend jaar gewoon weer 
met een leuk team in de Derde 
Divisie.”

‘Ik heb wel gedacht: dit ga ik volgend jaar niet meer doen’
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BUSINESS UNITED GJS schot in de zaak

Wij heten onze nieuwe leden van harte welkom. En wensen hen veel (zakelijk) plezier. 
Wilt u ook weten wat wij uw bedrijf kunnen bieden, bel met Robert 06 - 40841127 of Ernö 06-83792467.
Mailen mag ook naar business@gjs-gorinchem.nl

Graag presenteren wij u
onze nieuwe leden!
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Een familiebedrijf met
3 service van de hoogste graad
3 de nieuwste Kia modellen en
3 een uitgebreid assortiment aan occasions
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Maandag t/m Vrijdag  08.00 tot 18.00
Maandag t/m Donderdag  19.30 tot 20.30 
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Business United GJS (BUG) is de businessclub van én voor 
GJS. We zijn er vooral voor de leden van de vereniging. 
Daarnaast bieden we onze eigen leden een platform om 
zichzelf te profi leren aan elkaar en aan de (ouders van) leden 
van de GJS. Onze doelstelling is om de vereniging GJS in de 
breedste zin van het woord te faciliteren. Dat doen we door 
bijvoorbeeld trainingsmaterialen aan te schaff en. In deze 
periode spannen we ons in om de noodzakelijke uitbreiding en 
verduurzaming van het clubgebouw mogelijk te maken. 
De uitbreiding en bijbehorende werkzaamheden bestaan 
onder andere uit het realiseren van twee kleedkamers, de 
vervanging van de warmwatervoorziening en daar waar 
dat kan de verduurzaming van het clubgebouw. Daarnaast 
ondersteunen we primair het jeugdbeleidsplan en het vrouwen- 
en meisjesvoetbal binnen de vereniging. Wij doen méér dan 
alleen het ondersteunen van de vereniging. We bieden onze 

leden de gelegenheid om business-2-business te realiseren. 
Als Business United GJS, de naam zegt het al, bieden we 
een platform waarbij leden elkaar zowel zakelijk als in een 
ontspannen sfeer kunnen ontmoeten. Zo inventariseren we 
welke vragen er onder onze leden spelen. En wat we voor 
elkaar kunnen betekenen. Daarmee streven we naar een meer 
zakelijk karakter van de businessclub. En dat gaat verder dan 
alleen contactgegevens uitwisselen en vier tot zes keer per jaar 
deelnemen aan een leuk event. Met ons succesvol initiatief 
van het businessontbijt creëren we een ontspannen setting 
waarbij leden vragen en ideeën uitwisselen. Leden stellen een 
voor hun relevante actuele vraag en andere leden bekijken op 
welke manier zij daar invulling aan kunnen geven. Gemiddeld 
een twintigtal ondernemers komen bij elkaar en een ieder 
presenteert zich op z’n eigen manier onder het genot van een 
heerlijk ontbijt. Naast deze bijeenkomsten blijven we uiteraard 

jaarlijks vier tot zes leuke en gezellige uitjes organiseren. Van 
het bezoek aan een sportwedstrijd t/m de jaarlijkse befaamde 
fi etstocht. Met een wat meer zakelijk karakter hopen we nieuwe 
leden aan de businessclub te kunnen binden. Door elkaar 
op zakelijk gebied beter te leren kennen, creëren we een 
mogelijkheid van business-2-business. 

Een lidmaatschap geeft je toegang tot een interessant 
netwerk. Je ondersteunt daarnaast ook nog eens de grootste 
voetbalvereniging van Gorinchem. Door een grote variatie aan 
leden in ons netwerk zijn er altijd leden die jou als ondernemer 
kunnen bijstaan. Een kwalitatief sterke businessclub, daar 
streven we naar. Wil je met jouw onderneming ook lid worden 
van Business United GJS? 
Neem dan contact op met Ernö Kalmár (06-83792467) 
of stuur een e-mail naar business@gjs-gorinchem.nl.

BUSINESS UNITED GJS schot in de zaak

Business United GJS bestaat 15 jaar!

Jan SterkAlblasserwaard
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Lid worden? Business United GJS • Postbus 3093 • 4200 EB Gorinchem • E business@gjs-gorinchem.nl • I www.gjs-gorinchem.nl/business

Business United GJS (BUG) is de businessclub van én voor 
GJS. We zijn er vooral voor de leden van de vereniging. 
Daarnaast bieden we onze eigen leden een platform om 
zichzelf te profi leren aan elkaar en aan de (ouders van) leden 
van de GJS. Onze doelstelling is om de vereniging GJS in de 
breedste zin van het woord te faciliteren. Dat doen we door 
bijvoorbeeld trainingsmaterialen aan te schaff en. In deze 
periode spannen we ons in om de noodzakelijke uitbreiding en 
verduurzaming van het clubgebouw mogelijk te maken. 
De uitbreiding en bijbehorende werkzaamheden bestaan 
onder andere uit het realiseren van twee kleedkamers, de 
vervanging van de warmwatervoorziening en daar waar 
dat kan de verduurzaming van het clubgebouw. Daarnaast 
ondersteunen we primair het jeugdbeleidsplan en het vrouwen- 
en meisjesvoetbal binnen de vereniging. Wij doen méér dan 
alleen het ondersteunen van de vereniging. We bieden onze 

leden de gelegenheid om business-2-business te realiseren. 
Als Business United GJS, de naam zegt het al, bieden we 
een platform waarbij leden elkaar zowel zakelijk als in een 
ontspannen sfeer kunnen ontmoeten. Zo inventariseren we 
welke vragen er onder onze leden spelen. En wat we voor 
elkaar kunnen betekenen. Daarmee streven we naar een meer 
zakelijk karakter van de businessclub. En dat gaat verder dan 
alleen contactgegevens uitwisselen en vier tot zes keer per jaar 
deelnemen aan een leuk event. Met ons succesvol initiatief 
van het businessontbijt creëren we een ontspannen setting 
waarbij leden vragen en ideeën uitwisselen. Leden stellen een 
voor hun relevante actuele vraag en andere leden bekijken op 
welke manier zij daar invulling aan kunnen geven. Gemiddeld 
een twintigtal ondernemers komen bij elkaar en een ieder 
presenteert zich op z’n eigen manier onder het genot van een 
heerlijk ontbijt. Naast deze bijeenkomsten blijven we uiteraard 

jaarlijks vier tot zes leuke en gezellige uitjes organiseren. Van 
het bezoek aan een sportwedstrijd t/m de jaarlijkse befaamde 
fi etstocht. Met een wat meer zakelijk karakter hopen we nieuwe 
leden aan de businessclub te kunnen binden. Door elkaar 
op zakelijk gebied beter te leren kennen, creëren we een 
mogelijkheid van business-2-business. 

Een lidmaatschap geeft je toegang tot een interessant 
netwerk. Je ondersteunt daarnaast ook nog eens de grootste 
voetbalvereniging van Gorinchem. Door een grote variatie aan 
leden in ons netwerk zijn er altijd leden die jou als ondernemer 
kunnen bijstaan. Een kwalitatief sterke businessclub, daar 
streven we naar. Wil je met jouw onderneming ook lid worden 
van Business United GJS? 
Neem dan contact op met Ernö Kalmár (06-83792467) 
of stuur een e-mail naar business@gjs-gorinchem.nl.

BUSINESS UNITED GJS schot in de zaak

Business United GJS bestaat 15 jaar!
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Sereno Latuhihin:
‘Ik heb zelfs rolstoelbasketbal overwogen’

Het kostte Sereno Latuhihin 
(29) na een kruisbandblessure 
drie operaties en ruim twee jaar 
herstel om zich terug te knokken 
bij GJS. Dit seizoen doet ‘de man 
van glas’ weer wat hij het liefst 
doet: voetballen. 

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

,,Kijk, een mooie foto vlak na de 
operatie. En hier, 19 oktober 2022, 
had ik weer mijn eerste speelminu-
ten”, zo laat Latuhihin met foto’s 
en fi lmpjes de tijdlijn van twee zéér 
lastige jaren zien. ,,In de zomer van 
2020 scheurde ik mijn kruisband 
op het Rob Colijn-toernooi. Kan je 
nagaan: ruim twee jaar ben ik bezig 
geweest, bizar eigenlijk.”

Toen hij als tiener bij GJS 1 kwam, 
stapelden de blessures zich op bij 
de behendige middenvelder, maar 
juist op het moment dat hij top- en 
topfi t was, ging het mis. ,,Ik werd 
eerst de man van glas genoemd, 
maar eigenlijk had ik daarna nooit 
meer iets. Tot die kruisband”, aldus 
Latuhihin.

Waarom heeft het zo lang 
geduurd?
,,Kort gezegd maakte mijn lichaam 
na de eerste operatie te veel litte-

kenweefsel aan. Toen heb ik dat op-
nieuw weg laten halen, maar toen 
was het nog steeds niet goed. Later 
weer een second opinion: wéér niet 
goed. Ik kon door dat weefsel mijn 
knie niet helemaal strekken. Nu, drie 
operaties verder, nog steeds niet 
trouwens. Maar in principe is dat 
niet erg. Ik kan nu gewoon, zonder 
angst, voetballen.”

Hoe vaak heb je gedacht: zoek 
het uit met dat voetbal?
,,Bij mijn revalidatie kwam ik men-
sen tegen die ook een kruisband 
hadden afgescheurd. Die fi etsten 

dan heel snel door het herstel en 
dan zie je iedereen zijn herstel af-
ronden en moet jij door. Ik was best 
fi t dus ik dacht dat het bij mij ook 
snel zou gaan. Dat stelt wel teleur. 
Op het begin vond ik het ook moei-
lijk bij trainingen en wedstrijden 
te kijken. Ik wilde daar zelf staan. 
Op een gegeven moment werd 
dat juist mijn motivatie. Ik miste 
het zó erg. Niet alleen voetbal zelf, 
gewoon het sporten en bij een 
team horen. Je zit thuis en wordt 
alleen maar chagrijnig omdat je je 
koppie niet leeg kan maken. Op 
een gegeven moment heb ik zelfs 

gekeken of ik een proefl esje rol-
stoelbasketbal kon doen om maar 
even iets anders te kunnen doen 
dan krachttraining.”

Waarom heb je dat niet gedaan?
,,Ik maakte – al was het héél lang-
zaam – wel steeds kleine stapjes. 
Aan die progressie hield ik me vast. 
Op een gegeven moment dacht 
ik nog: nou, voetballen op hoog 
niveau hoeft dan misschien niet 
meer, maar fatsoenlijk hardlopen 
of je ei kwijt kunnen zou al fi jn 
zijn. Kijk, als je ziek bent, kun je 
er helemaal niets aan doen. Bij 
zo’n blessure tot op zekere hoogte 
wel. Je gaat kleine stapjes enorm 
waarderen.”

De kleine dingen waarderen, het is 
wat Latuhihin steeds meer is gaan 
doen. Zeker sinds zijn vader werd 
gediagnostiseerd met de ziekte van 
Alzheimer. ,,Dat is wat ik net be-
doelde. Hij kan daar niets aan doen, 
ik kon wél iets aan mijn blessure 
doen. Hij zit in een zorginstelling 
en ik probeer twee of drie keer per 
week naar hem toe te gaan. Hij her-
kent me gelukkig nog wel en ik zie 
ook een glimlach als ik er ben. Dat is 
mooi. Als ik dan bij m’n vader ben, 
denk ik soms wel over bepaalde 
dingen: waar maak ik me nou toch 
druk om? Het is moeilijk, maar je 

probeert er toch iets positiefs voor 
jezelf uit te halen.”

Welke rol speelt voetbal dan nu 
nog in jouw leven?
,,Voor mijn kruisbandblessure was 
ik heel ambitieus en dacht ik: als ik 
nog een keer wil, kan ik misschien 
nog wel een stap maken. Ik merkte 
dat ik een vaste waarde was, dat 
het allemaal makkelijk ging en ik 
tot de betere spelers behoorde. 
Inmiddels ambieer ik dat niet meer. 
Als het nog op m’n pad komt, is 
het leuk om daaraan te ruiken, zo 
niet is het ook prima. Zolang het 
niveau van GJS goed is en blijft, blijf 
ik lekker hier. Je wordt ook ouder en 
ik heb ook net een nieuwe baan als 
IBT-docent waarbij ik politieagenten 
train in vaardigheden op het gebied 
van vuurwapengebruik en bena-
deringstechnieken, bijvoorbeeld bij 
aanhoudingen. Andere dingen in 
het leven worden belangrijker.”

Wat is nu het doel? Afrekenen 
met het stempel ‘man van glas’?
,,Laten we daarmee beginnen. 
Laatst had ik ook weer last van mijn 
bovenbeen. Toen zei ik: nou ja, een 
maandje eruit valt best mee. Relati-
veren is wat makkelijker geworden. 
Uiteindelijk is voetbal ook bijzaak, 
maar ik kan het absoluut niet mis-
sen.”

‘Relativeren is wat makkelijker geworden’
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Business United GJS viert vijftienjarig jubileum
Business United GJS (BUG) 
bestaat vijftien jaar, een heuglijk 
feit waar bestuursleden Ernö 
Kalmár en Marcel de Gruijter 
met trots op terugkijken. ,,We 
hebben al veel voor onze mooie 
club kunnen betekenen.”

Tekst: Tim Hartman
Foto: Jan Noorlandt

Een klein groepje échte GJS-
jongens startte in 2008 met 
Business United GJS (BUG) en 
inmiddels, ruim vijftien jaar 
later, is de businessclub van 
GJS een diverse club met ruim 
vijftig betrokken leden die hart 
hebben voor de club. ,,Waar het 
ooit begon met ons-kent-ons zie 
je nu ook een nieuwe generatie 
aansluiten. Daar krijgt ieder-
een veel energie van”, zegt De 
Gruijter, voorzitter van de BUG, 
verheugd. 

,,Er zijn al mooie dingen gere-
aliseerd”, vertelt Kalmár, die 
benadrukt dat de fi nanciële 
steun vanuit de BUG voor GJS 
verenigingsbreed is. Van de pu-
pillen tot de senioren en van de 
jongens tot de vrouwen. ,,Het 
is niet dat wij bijvoorbeeld een 
trainingskamp voor het eerste 

elftal fi nancieren. We zijn er 
voor de hele vereniging. Denk 
aan de tribune, het buitenver-
kooppunt, televisies in de kan-
tine, maar denk ook simpelweg 
aan nieuwe ballen. Iedereen 
binnen GJS moet profi teren, 
daar staan we als BUG voor.”

De BUG is er uiteraard niet 
alleen voor fi nanciële steun 
aan de vereniging. Leden van 
de businessclub hebben volop 
mogelijkheden om zichzelf te 
presenteren en kennis te maken 
met andere leden. ,,Wie ben je? 
Wat doe je? Wat kunnen we 

voor elkaar betekenen? Heb je 
hulp nodig of kun je juist hulp 
bieden? Betrokkenheid vinden 
we heel belangrijk”, stelt De 
Gruijter. ,,Zo hebben we ook 
weleens een ontbijtsessie be-
legd waarbij de nadruk ligt op 
business to business. Er zijn al 
leden binnen de BUG die profi jt 
van elkaar hebben gehad en 
je ziet dat er mooie contacten 
ontstaan.”

Naast het opdoen van zakelijke 
contacten is er ook volop ruimte 
om op een laagdrempelige 
manier elkaar te leren kennen. 
,,Fietstochten, vaartochten, 
sportwedstrijden, footgolfen, 
bedrijfsbezoeken met lunch: we 
hebben het gezellig met elkaar, 
maar het is niet alléén maar ge-
zellig”, stelt Kalmár. ,,Er zit wel 
degelijk een zakelijk karakter bij 
de meeste van onze activiteiten. 
Zo weten leden elkaar te vinden 
en dragen ze niet alleen GJS een 
warm hart toe, maar ook elkaar. 
Nieuwe leden zijn van harte 
welkom, maar we steken net zo-
veel moeite in het onderhouden 
van huidige leden.”

De doelen voor de komende 
vijftien jaar? ,,Natuurlijk zijn 

er wensen, zoals een invalide-
toegang tot de kantine, maar 
in het algemeen willen we een 
bijdrage blijven leveren aan de 
ontwikkeling van de club”, stelt 
De Gruijter. ,,Je moet niet ver-
geten wat hier op maatschap-
pelijk gebied gebeurt. Er wordt 
niet alleen gesport, er worden 
ook vriendschappen gemaakt. 
De sociale rol van deze vereni-
ging is belangrijk. 
Met elkaar willen we GJS 
verder helpen en de algehele 
uitstraling van de vereniging 
blijven ontwikkelen. Daarin 
blijven we met elkaar in over-
leg: welke behoefte is er, waar 
kunnen we helpen?”

Benieuwd naar wat de BUG 
voor jou of jouw bedrijf kan 
betekenen? ,,Maak eens kennis 
met ons”, zo nodigt De Gruijter 
geïnteresseerden van harte uit. 
,,We proberen zichtbaar te zijn, 
maar zijn soms te bescheiden. 
Niet altijd is zichtbaar wat wij 
als BUG realiseren. Schroom niet 
om kennis met ons te maken.” 

Op www.gjs-gorinchem.nl is 
meer informatie te vinden, 
contact opnemen kan ook: via 
business@gjs-gorinchem.nl.Ernö Kalmár: ‘Er zijn al veel mooie dingen gerealiseerd’



LEKKER
BEZIG!

Dé lekker en
verantwoorde keuze

in de kantine

De kantine is het hart van de sportclub. Iedereen komt er samen om te genieten van een hapje en een drankje. Met het Lekker Bezig programma willen 
we van de kantine niet alleen een gezellige, maar ook een gezonde plek maken. Lekker Bezig staat voor niets verbieden maar een gezonde keuze bieden. 
Meld jouw vereniging aan op www.sligro.nl/lekkerbezig en ontvang praktische handvaten om met verantwoorde altenatieven aan de slag te gaan.

sligro.nl/lekkerbezig
Sligro Gorinchem  www.sligro.nl
Techniekweg 8  facebook: @ sligrogorinchem
4207 HD Gorinchem 0183622072



Sport Medisch Adviescentrum
Midden-Rivierengebied 
Sportspreekuur, locatie Beatrixziekenhuis 

Blessurebehandeling • Gezondheidsklachten bij sport 
Preventief sportmedisch onderzoek • Deskundige begeleiding

Spreekuur:
Volgens afspraak op vrijdag van 9.00 tot 15.00 uur.  
 
Groot sportmedisch onderzoek:  
Dinsdag- en woensdagavonden: Beatrixziekenhuis in Gorinchem  
 
De preventieve en gerichte sportmedische onderzoeken zonder fi etstest
kunnen ook tijdens de spreekuren overdag. 
 
Afspraak maken 
Voor een afspraak kunt u op vrijdag rechtstreeks bellen met het
Sport Medisch Adviescentrum. Zij zijn bereikbaar van 8.30 tot 16.30 uur 
via telefoonnummer (0183) 64 4671 of via de mail: sportgeneeskunde@rivas.nl.        www.smagorinchem.nl



gcc.nl

Relaxed 
bij Reli!

Elke rit een avontuur. 

Meld je 
direct aan!
Stuur een e-mail naar bezorgteam@reli.nl
of bel ons op 0184 414 539.

06 345 968 64
Liever via WhatsApp? www.reli.nl
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De perfecte assist bij
de belangrijkste
wedstrijd van je
leven - het begin van
het ouderschap!

Seizoen 2022-2023
In deze editie onder andere:

•  Kozakken Boys
 Teus Visser jongste bestuurder kozakken Boys

•  SteDoCo
 Na veel tegenslag in het professionele voetbal vindt 
 Redouan El Hankouri rust in de polder

•  Unitas Zondag
 Import Amsterdammer Mauritsio Helstone woont in Brabant maar 

voetbalt voor Unitas (zo) 

•  SVW
 Denzel Libretto: ‘Ik hoor tegenstanders vaak zeggen: let op die linksback’

•  GJS
 Julien Dorrepaal: na drie kruisbandblessures klaar voor de nacompetitie

•  Woudrichem
 Yoeri Duyzer: Na 15 jaar gaan de kicksen aan de wilgen

•  ASV Arkel
 De twijfels van Sanders Dekkers: ‘Ik loop alleen maar te kwakkelen’

•  Herovina
 Lloyd Hobo nog niet top� t, maar wel in de basis bij Herovina

•  Vuren
  Jente en Tieme van der Vliet in de voetsporen van vader Hans

•  Unitas Za
 Noam van Wijk maakt overstap naar Unitas Zondag

www.fraimworks.nl

Colofon
Dit is een uitgave van Made By Elands. 
De Sportkrant verschijnt 2 x per jaar in 
een oplage van 32.000 stuks geheel full 
colour in de regio Gorinchem.

Ontwerp en uitgave:
Made By Elands
Leon Elands
06-14529712

Redactie:
Theo Sprong
Tim Hartman
Wout Pluijmert

Foto’s:
Jan Noorlandt

Voor adverteren in de volgende uitgave 
van De Sportkrant kunt u altijd contact 
opnemen met: Made By Elands,
06-14529712.

Niets uit deze uitgave mag worden vermenig-

vuldigd en/of openbaar gemaakt worden door 

middel van druk, fotocopie, microfi lm of op 

welke andere wijze dan ook zonder vooraf-

gaande toestemming van Made By Elands.

GORCUMS BIERFESTIVAL 
ZONDAG 25 JUNI 2023 

 LOCATIE: LOCATIE:

 13.00-20.00 UUR 

TICKETS: 

VOORVERKOOP € 13.50 

via Dukes en Natuurcentrum 

AAN DE KASSA  € 16.00 

Incl. glas, 3 munten & € 1.00 donatie aan NCG 

CRAFT BEER 

WIJN,FRIS 

FOODTRUCKS 

MUZIEK & 

GEZELLIGHEID 
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Haarweg 11, 4205 NC Gorinchem
Tel: 0183 - 63 60 96
info@vroegh.nl   www.vroegh.nl

Arkelstraat 42
4201 KD  Gorinchem
0183 515 338
www.kleineuiltje.nl

Ook voor uw Wijn- en Wishkey proeverij!

Openingstijden:
Ma: 13.00 - 18.00 uur
Di: 09.30 - 18.00 uur
Wo: 09.30 - 18.00 uur
Do: 09.30 - 20.00 uur
Vr: 09.30 - 18.00 uur
Za: 09.30 - 17.00 uur
Zo: Gesloten

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A

H O U S E     P R O J E C T     C L U B     R E S TA U R A N T     H O T E L     M A R I N A
HOUSE   PROJECT   CLUB   RESTAURANT   HOTEL   MARINA

BURGSTRAAT 2-B   l   GORINCHEM
WWW. VROONMEUBELSTOFFERING.NL

TELEFOON 0183 - 633 188



“Op advies van mijn vader voetbal ik
met mijn broer Denzel” 

Gorinchem – Jamiro Libretto 
trapte voor het eerst tegen een 
bal op Molenvliet en werd al 
snel ontdekt door de jeugdop-
leiding van RKC/Willem II. Na 
Sparta Rotterdam, weer Unitas, 
Altena en Sliedrecht is de 24-ja-
rige verdediger terug in Gorin-
chem.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Sinds dit seizoen speel ik bij SVW, 
maar het klopt dat ik al een heel 
voetballeven achter de rug heb. Met 
ups-and-downs”, kijkt Jamiro toch 
enigszins bedenkelijk.

Brian Brobbey
“Ik ben begonnen in de F’jes van 
Unitas en werd op een gegeven mo-
ment geselecteerd voor de KNVB-
jeugdteams. Er liepen veel scouts 
rond, ook van Willem II en zo kwam 
ik Tilburg terecht. Met onder andere 
Collin de Kok uit Hardinxveld en 
stadgenoot Zakaria Aboukhlal. We 
werden opgehaald met een busje 
en via Nieuwendijk, Waspik, Breda 
eindigde de reis in Tilburg. Een 
mooie tijd, waar ik werd omgeto-
verd tot verdediger. We speelden op 
het hoogste niveau, tegen ploe-
gen als Ajax, Feyenoord en AZ. Zo 
stond ik op jonge leeftijd tegenover 

Brian Brobbey, Sergino Dest, Sven 
Botman, Lutsharel Geertruida en 
Orkan Kokcu. Een mooi rijtje van 
jongens, die allemaal zijn geslaagd 
als profvoetballer.”

Voor Jamiro liep het even anders. 
“Na vier seizoenen koos ik voor 
Sparta, maar daar scheurde ik al 
snel een kruisband en was ik negen 
maanden uit de roulatie. Na een re-
validatie op Spangen, was ik redelijk 
fi t. Maar toch besloot ik terug te 
keren naar Unitas. Helaas sloeg na 
drie maanden het noodlot opnieuw 
toe.”
 
Familiekwaal
Een scheurtje in zijn meniscus hield 
hem opnieuw langs de kant. “Die 
kruisband is volledig hersteld en ik 
heb er nooit geen last meer van. 
In diezelfde knie wil de meniscus 
weleens opspelen. Het gewricht 
wordt stijf, maar dat loop ik er na 
een tijdje wel uit. Een familiekwaal, 
want de knieën van mijn vader Jerry 
en broer Denzel zijn ook niet echt 
sterk.”

Eenmaal weer sterk genoeg, vertrok 
Jamiro naar Altena. “Ik wilde weer 
spelen en werd enthousiast gemaakt 
door Denzel, die het in Nieuwen-
dijk uitstekend naar zijn zin had. Ik 
ook, want de trainingen van Johan 

van der Werff waren heerlijk. Na 
een goed seizoen kwam Sliedrecht 
op mijn pad. Een bewuste keuze, 
maar omdat Sliedrecht niet zo goed 
presteerde was de lol ver te zoeken. 
Ternauwernood redden we het vege 
lijf. Ik kon blijven, maar op advies 

van mijn vader meldde ik mij bij 
SVW. ‘Ga toch lekker met je broertje 
voetballen.”

Zo gezegd, zo gedaan. En de broer-
tjes Libretto werden lid, waar opa 
Frank ook de vaste fotograaf was. 

“Toen nog op Mollenburg. Nu komt 
hij niet vaak meer kijken, maar opa 
is wel ontzettend trots op zijn klein-
zoons. We hebben het goed naar 
ons zin. Natuurlijk helpt het, dat we 
met Gorcumse vrienden voetballen 
op een mooi niveau. Daarnaast is 
het voor mij goed te combineren 
met het zaalvoetballen bij ZVG. We 
hopen kampioen te worden en te 
promoveren naar de Eredivisie.”

Meer rust in het spel
Ongetwijfeld een fl inke belasting, 
zeker voor de knie van Jamiro. “Ik 
ben jong, het is dus goed te doen. 
We trainen op woensdag in de zaal 
en voetballen op vrijdag. Op het 
veld, met twee avonden trainen en 
op zaterdagmiddag ballen, is het 
zeker volle bak. Want door de ver-
sterkte degradatie is het aanpoten 
tegen technisch sterke tegenstan-
ders. Theole, GJS, Nivo Sparta, Roda 
Boys en Achilles’29 zijn geen mak-
kelijke ploegen. We moeten sowieso 
zorgen niet te degraderen en met 
iets meer rust in ons spel moet dat 
lukken. Daar ben ik van overtuigd.”

Zoals geschreven, gaat het in de 
zaal beter voor de wind. “Voor de 
beker zijn we uitgeschakeld door 
het sterke Hovocubo, mogelijk de 
competitietegenstander van volgend 
seizoen. We liggen op koers.“

Na diverse clubs in de regio is Jamiro Libretto terug in Gorinchem, bij SVW 
de club van opa Frank

Bij SVW zit de groei er met name bij de jeugdafdeling 
goed in. Sociale aspect heel belangrijk 

Met voorzitter Danny van 
Heumen (57) praten wij bij 
over het bijna 113-jarige SVW. 
De Gorcumse voetbalclub is 
positief in beweging. Met name 
de jeugdafdeling groeit en het 
eerste elftal werkt aan een 
succesvolle toekomst.

Tekst Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

Van Heumen, een rasechte 
Gorcumer, een Bliek dus, is 
geboren in de Haarwijk. Ook de 
familiebanden liggen bij SVW, waar 
vroeger zijn vader al voetbalde. 
Zijn broers waren actief bij de 
‘streepjes’ en Danny zelf kwam 
uit voor het eerste zaterdagelftal 
toen ook de zondagafdeling nog 
fl oreerde. Sterker nog, hij was het 
eerste lid van de in 1993 opgezette 
zaterdagtak van SVW. Van Heumen, 
in het dagelijks leven huismeester 
van het Da Vinci College, is sinds 
2018 voorzitter van SVW. ,,Daar 
gaan de nodige uren inzitten. Ik 
ben bijvoorbeeld veel bezig geweest 
met duurzaamheid. Inmiddels 
hebben wij zonnepanelen en hybride 
warmtepompen. Ook veiligheid 
is heel belangrijk. Zo heb ik een 
reanimatiecursus verzorgd aan een 
groep vrijwilligers.”

Een voetbalclub is er vooral ook 
voor de jeugd. SVW groeit tegen de 
klippen op door de meidenafdeling. 
,,Er zijn er zo’n zeventig bijgekomen 
en dat is een uitdaging voor onze 
jeugdafdeling. Er is zelfs sprake 
van een tekort aan kleedruimte. 
Onze gebouwen hebben wij in 
eigendom. Wij hebben andere 

ruimten al omgebouwd tot 
kleedkamer. Wij hebben een offerte 
aangevraagd om kleedkamers bij te 
bouwen.” Daarnaast ontwikkelt de 
jongensafdeling zich goed en spelen 
JO16 en JO17 al op hoger niveau. 
Van Heumen: ,,Wij kijken ernaar uit 
dat die jongens straks vanuit JO19 
doorstromen naar het eerste elftal. 

Dat is het beleid en de visie die wij 
met elkaar hebben.”

Terug naar duurzaamheid. ,,Wij 
hebben in de goede tijd bij SVW 52 
zonnepanelen kunnen laten leggen. 
Daarvoor hebben wij obligaties van 
200 euro per stuk uitgegeven. Mede 
door de inbreng van onze ‘Club van 
25’ hebben wij die panelen allemaal 
gratis gekregen. De kopers van de 
obligaties hoefden hun inleg niet 
terug. Daar hebben wij als vereniging 
een goede slag mee geslagen. 
Hierdoor hebben wij nu al jaren 
gratis stroom.” Dat is interessant 
voor de penningmeester.
,,Sinds ik in 2018 de voorzitters-
hamer van Jack Oostrum heb 
overgenomen, weet ik pas wat het 
besturen van een vereniging inhoud. 
Gelukkig hebben wij een zeer 
betrokken bestuur waar ook mijn 
vrouw overigens deel van uitmaakt. 
Wij proberen het te vermijden maar 
natuurlijk ontkomen wij er niet aan 
dat er thuis ook over de club wordt 
gesproken. Het is een rode draad die 
door ons leven loopt.” Alles gebeurt 
uit clubliefde, want ook de voorzitter 
betaalt contributie en betaalt zijn 
eigen biertje.

,,Een aantal zaken heb ik 
onderschat. Zo lees je nergens in je 

taakomschrijving terug wat je rol 
is bij het overlijden van een lid. Ik 
ben dan als vertegenwoordiger bij 
het condoleren, de begrafenis of 
crematie. Dat hoort ook bij de taak 
van de voorzitter. In de jaren van 
corona had dat nog meer impact.”

Als Van Heumen het over echte 
clubmensen heeft, dan verwijst 
hij met name naar de grote groep 
vrijwilligers die achter de schermen 
zo veel werk verricht. ,,Wij mogen 
niet klagen maar zoeken altijd naar 
leden die wat extra’s voor SVW 
willen betekenen. Daarvoor is vaak 
maatwerk nodig.”

Wij praten met Danny van 
Heumen over zijn club na zijn 
donderdagtraining. Hij trapt nog 
altijd een balletje bij de vereniging. 
,,In 2025 hoop ik voor het vijftigste 
jaar als spelend lid voor SVW actief 
te zijn. En daar zal het niet bij blijven, 
want wij hebben in maart besloten 
dat er bij SVW ook een 7x7-afdeling 
met een na- en voorjaarscompetitie 
op de vrijdagavonden wordt 
opgestart. Dat geeft met regelmatig 
een thuistoernooi op vrijdag, weer 
leven in de brouwerij. Daar kijk ik 
wel naar uit, hoor, want dat geeft mij 
dan weer aanleiding om nog langer 
als voetballer door te gaan.”

Danny van Heumen is bijna vijftig jaar lid van SVW en fungeert de laatste 
zes jaar als voorzitter
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Wij zijn Jos Werkt B.V. en zijn er als uitzendbureau in
Gorinchem om samen met jou opzoek te gaan naar een

passende baan in de regio!  We kijken samen naar je
vaardigheden en waar de kansen voor je liggen. Met onze
persoonlijke aandacht vinden we altijd jouw droombaan. 

Ben jij opzoek naar
een nieuwe baan?
Scoor je droombaan
bij Jos Werkt!

0183-731170 

Techniek | Bouw en infra | Logistiek | IT | Commercieel | IT  | Productie en

industrie | Administratie en financieel

Stap gezellig bij ons binnen 
of neem contact op via

www.joswerkt.nl

Nieuwe Walsteeg 3,  4201 JH
Gorinchem

Gorinchem@joswerkt.nl

Amari Metals B.V. 
Tuinschouw 6, 4131 MD Vianen

The Netherlands

Tel. +31 (0)88 - 11 89 400

www.amarimetals.nl

Aluminium | RVS | Staal

Alles voor mooi wonen!

Edisonweg 3 - Gorinchem
Telefoon 0183 - 632376 - Fax 0183 - 632483
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Frank ter Schiphorst maakte met Sleeuwijk
kampioenschap mee maar knokt nu tegen degradatie

Sleeuwijk behoort bij de allerge-
zelligste clubs in de regio, maar 
rond het eerste elftal is er altijd 
sprake van druk. Vorig seizoen 
was er nog het grote kampi-
oensfeest. Dit voorjaar is het 
weer knokken voor ieder punt 
om degradatie te voorkomen. 
Spits Frank ter Schiphorst heeft 
zijn wortels in Sprang-Capelle, 
maar weet na twee seizoenen 
wel al hoe het op De Roef werkt.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

De 29-jarige Ter Schiphorst, voorma-
lig vleugelspeler maar nu aanspeel-
punt in de spits, kwam bij toeval bij 
Sleeuwijk terecht. Tot 2022 droeg hij 
altijd het geel/zwart van SSC’55 in 
Sprang-Capelle. De ervaren trainer 
Ron Laros haalde hem destijds bij 
het eerste elftal. Vervolgens had 
hij voormalig Roda Boys/Bomme-
lerwaard-speler Arjan Dekkers lang 
als trainer. ,,Wij speelden in die tijd 
zelfs voor promotie naar de tweede 
klasse. Dat waren goede jaren voor 
SSC’55.” Ooit speelde de ploeg uit 
Sprang in de top van het amateur-
voetbal.
Het toeval bracht Frank ter Schip-
horst dus bij Sleeuwijk. ,,Mijn 

goede vriend Maik Kemmeren had 
al eerder de overstap gemaakt 
van SSC’55 naar Sleeuwijk. Toen 
wij in het voorjaar van 2022 met 
SSC’55 een vrij weekeinde hadden, 
ben ik bij Sleeuwijk bij hem een 
wedstrijd gaan bekijken. Ik kende 
Sleeuwijk-trainer Antoine van Pelt 
natuurlijk vanuit de periode dat hij 
in ons dorp bij SV Capelle trainer 
was. Toen hij mij bij die wedstrijd 
zag, raakten wij in gesprek. In een 
verder verleden had ik wel eens het 
plan om bij een hoger spelende 
club te gaan voetballen. Die ambi-
tie leek na wat blessures aan mijn 
enkels en lies toch weg. Aanvan-
kelijk zag ik niets in een overstap. 
Maar na een aantal gesprekken heb 
ik toch voor Sleeuwijk gekozen.” 
Hij kende Sleeuwijk van de wed-
strijden die hij met SSC’55 tegen de 
Roefbewoners speelde.”

Ter Schiphorst, medewerker bij 
De Mandenmakers Groep, stapte 
op een mooi moment binnen bij 
Sleeuwijk. Met een fantastisch eind-
schot werd de ploeg thuis kampioen 
tegen Sparta’30 en promoveerde 
naar de tweede klasse. ,,Het was 
voor mij na al die jaren het eerste 
kampioenschap. Ik heb er heel erg 
van genoten.”

Voetballen in de tweede klasse is 
mooi, maar Sleeuwijk heeft het 
traditioneel moeilijk op dit niveau. 
,,Ik heb ook gehoord dat wij het 
Volendam van de regio genoemd 
worden. Vaak heen en weer van 
de derde naar de tweede klasse en 
vice versa.” Het hoogst haalbare 

lijkt nu het spelen van nacom-
petitie. ,,Als wij een goede serie 
kunnen maken, dan weet je het 
nooit”, rekent Ter Schiphorst voor-
afgaand aan de wedstrijd tegen 
GJS voor. Wij moeten realistisch 
zijn. Rechtstreeks veiligspelen 
wordt heel moeilijk, want er komen 

nog wat lastige wedstrijden aan.” 
Het jonge Sleeuwijk heeft dit 
seizoen een paar keer verrast. Wat 
te denken van de 3-0 winst op de 
huidige koploper Theole. Er werd 
twee keer gewonnen van de buren, 
GRC 14 uit Rijswijk/Giessen. ,,Wij 
moeten weg van die laatste twee 
plaatsen, daarna zien wij het wel.” 
Het kan voor Sleeuwijk als het in 
juni de nacompetitie ingaat, een 
latertje worden. Het zijn mogelijk 
drie fi nales om te overleven met 
pas op 15 juni de eventueel laatste 
speeldag.

,,SSC’55 blijft natuurlijk mijn club. 
Het is zo jammer dat zij het zo 
moeilijk hebben. Het is nog de vraag 
of zij zich dit seizoen in de vierde 
klasse kunnen handhaven. Uit die 
klasse degraderen immers de laatste 
zes ploegen.” 

Frank ter Schiphorst, spelend met 
nummer 16, heeft het naar zijn zin 
bij Sleeuwijk en plakt er op De Roef 
een derde seizoen aan vast. Hij heeft 
zijn jawoord aan de club gegeven. 
Met dank aan de nog maar net van 
een kruisbandoperatie herstelde 
Maik Kemmeren, want zonder zijn 
maatje was hij nooit bij Sleeuwijk 
gaan voetballen.

Frank ter Schiphorst schermt in het kampioensduel met Sparta’30 de bal af
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Visbakken tijdens wedstrijden vv Woudrichem
gaat zeker tot 100-jarig jubileum door

Bij de meeste voetbalclubs zijn 
snacks en frites verkrijgbaar. 
Woudrichem is van oudsher een 
erkende visserijstad dus staat er 
op sportpark Het Bolwerk een 
echt viskot. Rond de wedstrij-
den van het eerste elftal van 
vv Woudrichem wordt in het 
bekende ‘Propjevol’, tegenover 
de kantine, professioneel vis 
gebakken.

Tekst: Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

Visbakker Aart Vink komt zijn 
tijd wel door. Wij konden hem 
net even spreken nadat hij zijn 
volkstuin zomerklaar had gemaakt. 
,,Ongekend hoe nat het is. Zo heb 
ik het niet eerder meegemaakt.” 
Een dag later is zijn viskot weer 
operationeel. Hij bakt lekkerbekjes, 
poon, kibbeling, bakharing en 
bakmakreel. Die laatste bakt hij 
altijd al ’s morgens. ,,Dat moet 
nu eenmaal in andere olie, 
want die soorten mogen niet bij 
elkaar. Voor de kibbeling maak ik 
speciaal beslag. Daar krijgen wij 
veel complimenten voor.” Toen 
Woudrichem op goed niveau in de 
eerste en tweede klasse uitkwam, 
werd er zeventig kilo vis gebakken. 
,,Nu komen wij op zo’n 45 kilo 
uit. Er wordt niet alleen op het 
voetbalveld vis gegeten, er komen 

ook mensen van buiten een viske 
kopen.”
Wij vallen in 2024 exact in het 
25-jarig jubileum van Aart Vink. In 
1999 is hij met visbakken voor vv 
Woudrichem begonnen. ,,Ik heb 
destijds een doorstart gemaakt 
nadat beroepsvisser Kees Viveen zijn 
vis bij de voetbalclub verkocht. Ik 
heb het altijd voor de club gedaan. 

De opbrengst kunnen zij voor de 
leden besteden. Het liefst voor de 
jeugd. Ik heb jammer genoeg aan 
Bert van Tilborg en Ad Kant om 
gezondheidsredenen twee trouwe 
medewerkers verloren.”
De verdiensten zijn op dit moment 
echt minder dan normaal. Want ja, 
slechte prestaties, betekent minder 
publiek en minder verkoop. Volgens 

Aart is dat maar een deel van de 
waarheid. ,,De vis is schreeuwend 
duur. En dat geldt voor meer 
dingen, denk maar aan de energie. 
Daar komt ook de infl atie nog eens 
bij. Wat je hebt, kun je maar één 
keer uitgeven. Er wordt dus meer 
op de kleintjes gelet.” Straks, op 9 
mei, is er op Hemelvaartsdag weer 
het traditionele kampioenschap 
visbakken in de Woerkumse Vesting. 
In 2004 werd Aart Vink kampioen. 
Dat mag je gerust de nationale titel 
noemen. Vervolgens behaalde hij 
ook tweede en derde plaatsen. 

,,Om kampioen te worden moet je 
een beetje geluk hebben. Ik geef 
eerlijk toe dat ik wat minder goed 
ben in het bakken van zalm. En dat 
telt ook mee. Ik bak maar zelden 
zalm en daar zijn anderen weer 
beter in.”
Aart Vink is 67 jaar. ,,De voetbalclub 
bestaat nu 92 jaar. Als mijn lichaam 
het volhoudt en ik het beleven mag, 
blijf ik tot mijn 75ste vis bakken op de 
voetbalclub. Die bestaat dan honderd 
jaar. Dan is het goed geweest lijkt mij. 
Dan geef ik de sleutel van het bakhok 
af aan mijn opvolger.”

Aart Vink bakt nog tot het 100-jarig jubileum vis voor Woudrichem

vv Woudrichem heeft vanaf dit seizoen 
een nieuwe technische commissie

Deze TC, bestaande uit Danny Groeneveld, Mark van Bavel en Yoeri 
Duyzer, houdt zich bezig met de coördinatie van het seniorenvoetbal. 
De commissie zal als klankbord dienen voor trainers en begeleiders 
van de elftallen. In hun adviserende rol zullen zij nauwlettend de 
ontwikkelingen binnen de senioren evalueren. Tevens kijkt de 
commissie in samenwerking met de jeugdafdeling, ook naar de 
opleiding en doorstroming richting de senioren. Aanvullend zullen zij 
het bestuur over de gang van zaken informeren.
Vanaf het seizoen 2024-2025 is Pascal Smits de nieuwe hoofdtrainer 
van vv Woudrichem. Hij is de opvolger van Bert Schouten. Bestuurslid 
voetbalzaken Remco Pronk reageert enthousiast. ,,We zijn blij 
met Pascal Smits een jonge en ambitieuze trainer binnengehaald 
te hebben. Tijdens de gesprekken raakten we overtuigd dat zijn 
voetbalvisie past bij onze club en onze selectie.” Smits tekende een 
contract voor een seizoen met een optie voor een vervolg.
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‘Ik ben niet van het doemdenken‘
Jerôme Ceton (49) keerde dit 
seizoen na acht jaar terug als 
hoofdtrainer van Arkel. Daar moet 
hij alle zeilen bijzetten om ook 
volgend jaar in de derde klasse te 
spelen, want hoe het ook afl oopt: 
Ceton is ook volgend seizoen 
Arkel-coach.

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

Als ,,meer resultaatgerichte” coach 
keerde Ceton vorig jaar zomer 
na acht jaar terug op Sportpark 
Schoonzigt. In 2016 verliet hij Arkel 
om een kijkje in de keuken van 
Kozakken Boys te nemen onder 
coach Danny Buijs, waarna hij ook 
coach was van Heukelum. ,,Wat 
het grootste verschil is met toen? 
Eerst had ik een ideaalplaatje in mijn 
hoofd en dacht dat alles vanzelf 
beter zou worden door veel te 
trainen. Dat gebeurt niet altijd. Je 
kan beter naar de kwaliteiten van je 
jongens kijken. Ik ben veel meer de 
trainer die ik als voetballer was.”

Wat dacht je na de eerste twee 
wedstrijden van het seizoen 
(5-0 en 5-2 verlies)?
,,Ik vond ons een beetje bleu. We 
lieten alles maar over ons heen 
komen en kreeg niet het idee dat 
we speelden om te winnen. De 
derby tegen Meerkerk kwam op een 

goed moment. Toen lieten we zien 
graag te willen winnen. Als een van 
onze spelers onder zijn donder werd 
geschopt, dachten we eerst ‘Oké, 
zal wel’. Nu kwamen we voor elkaar 
op. Sindsdien is er wat veranderd, 
maar we zijn nog steeds wisselvallig. 
Niet gek ook. Met Sander Dekkers, 
Wesley Swets en Stefan van Hulst 
stopten drie sterkhouders dus we 
moesten een beetje opnieuw begin-
nen. Dat kost tijd.”

Plak je er daarom nog een jaar 
aan vast?
,,Ja, de club en ik vinden dat we 
elkaar meer tijd moeten gunnen om 
deze groep te ontwikkelen. Kijk naar 
Sem Rozendaal, Jelte den Hertog 
en Jamie Snaterse: allemaal jonge 
jongens die best wat speelminuten 
krijgen. Die ruiken hun kans. Ik vind 
dat een mooi proces. Met behulp 
van oudere jongens moet dat proces 
verder op gang komen. Maar met 

Nick van der Stam en Robin Vogel 
hebben bijvoorbeeld al twee jon-
gens aangegeven te stoppen.”

Probeer je dat tegen te houden?
,,Nee, dat houd je dat niet tegen. 
Je kunt jezelf beter focussen op de 
jongens die er wel zijn. Sommige 
trainers irriteren zich mateloos aan 
spelers die op vakantie gaan. Dat 
is ook vervelend, maar wie heb ik 
daarmee als ik me daar druk om 
maak? Die gasten komen echt niet 
terug van vakantie. Je hoopt dan 
dat de vervanger het zo goed doet 
dat, zodra die ander terugkomt, je 
kan zeggen: kom lekker naast me 
zitten en kijken hoe goed je vervan-
ger het doet. Inderdaad, vroeger 
gingen we nooit weg, maar vroeger 
bestaat niet meer.”

Jullie hebben bijna de meeste 
goals tegen van alle clubs. 
Stoort je dat extra als voormalig 
verdediger?
,,Dat komt vooral door de start 
van het seizoen. Toen gaven wij 
wedstrijden echt weg. Nu blijven we 
knokken. Tegen koploper GSC/ODS 
(5-6 nederlaag) hadden we zomaar 
gelijk kunnen spelen. Er zitten ook 
veel individuele foutjes tussen. Ik 
kijk vooral naar het positieve. Bijna 
iedere week creëren we meer dan 
de tegenstander, maar we scoren te 
weinig en lijden makkelijk balverlies. 

Je kunt het dan over verdedigen 
en tegengoals hebben, maar ik 
wil de nadruk leggen op balbezit. 
Dus stoor ik me? Het is niet dat ik 
zeg: ik was verdediger dus zo en 
zo moet je verdedigen. Dan leg je 
de nadruk op tegenhouden. Ik kies 
voor voetbal.”

Je hebt bijgetekend. Hoe groot 
is het vertrouwen dat Arkel 
volgend seizoen in de derde 
klasse speelt met een derde 
klasse-waardige selectie?
,,Groot. Je kunt naar de stand kijken 
en denken: ‘Potverdorie’. Ik heb het 
altijd over het proces. Je kunt wel 
zeggen dat je moet gaan winnen, 
maar dan vragen de jongens aan 
mij hoe we dat gaan doen. Ik focus 
me daarom op het ontwikkelen van 
jongens. Dan ben ik er écht van 
overtuigd dat resultaten vanzelf 
komen.”

,,Qua spelers: er is een goede basis, 
de kern is goed en er zit rek in. 
Wellicht zullen nog enkele jongens 
stoppen, maar ik ben niet van 
het doemdenken. Ik focus op de 
jongens die er zijn en ga niet bij de 
pers zeggen ‘we moeten er vier bij, 
anders gaan we de vierde klasse in’. 
We hebben een mooie vereniging, 
waar je veel speeltijd kunt krijgen 
en dan is het aan jou om jezelf te 
bewijzen.”

‘Ik focus op de jongens die er wel zijn’

‘Soms zien ze ons nog steeds als gastvrouw’ 
Van lieverlee zien we steeds 
meer vrouwen in de bestuurs-
kamer. Niet alleen voor het 
uitschenken van koffi e of een 
biertje, maar ook als beleidsma-
kers. Bij derdeklasser Schelluinen 
trekken penningmeester Sherida 
den Toom (30) en secretaris 
Claudine Tuinenburg (42) samen 
met ad interim-voorzitter Rolf 
Huijssen de bestuurlijke kar.

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Oudere collega’s van bezoekende 
verenigingen vragen nog weleens 
of ze goed zijn als ze onze be-
stuurskamer binnen stappen. Haha, 
maar dat zijn uitzonderingen hoor 
en mannen van de oude stempel”, 
lachen Sherida en Claudine in koor.

Sherida den Toom is alweer enkele 
jaren bestuurder op Scalune. “Ik ben 
opgegroeid met het bekende bord 
op schoot tijdens Studio Sport. Toen 
ik jong was mocht ik niet mee naar 
de voetbal en moest ik op zaterdag-
middag mee naar mijn oma. Pa zat 
dan in de kantine, na het voetballen 
een biertje te doen met zijn vrien-
den. Dat was echt zijn uitje.”

Toen er een meisje uit Dordrecht 
in de klas kwam en lid werd van 
de blauwwitte voetbalfamilie, was 
Sherida er als de kippen bij om zich 
ook aan te melden. 

“In no time hadden we zeven meis-
jes, dat doorgroeide naar uiteindelijk 
twee damesteams. Dat waren nog 
eens tijden”, mijmert Sherida. 

De animo werd minder en na een 
paar jaar geen voetbal in Schel-
luinen, melde Sherida zich gelijk 

weer aan toen er in 2016 weer een 
dameselftal opgestart werd. Helaas 
was het maar van korte duur. De 
Schelluinse ladies zochten, na een 
paar jaar, de samenwerking met 
de buurvrouwen uit Giessenburg. 
“PeurSchuin was geboren. De liefde 
was van korte duur, want veel 

Schelluinse speelsters haakten af. 
Inmiddels was ik al vrijwilligster bij 
mijn eigen cluppie. Ik verkocht met 
een aantal dames loten tijdens de 
thuiswedstrijden van het eerste. Dat 
viel schijnbaar op, want niet veel 
later liep ik mee met het bestuur en 
tijdens mijn eerste jaar zat ik op een 
cursus van de KNVB. Samen met 
nog drie jeugdige leden leerden we 
de eerste kneepjes van het besturen 
van een voetbalvereniging.”

Claudine heeft een hele andere 
carrière doorlopen. ”Ik ben gek op 
voetbal. Ik kan niet bij mijn ouders 
thuiskomen of het scherm staat op 
groen. Het is er met de paplepel in-
gebracht, maar met amateurvoetbal 
had ik niet veel.  Gek eigenlijk, want 
mijn opa Ab van Ligten was een fa-
natieke Unitasser en ome Jos heeft 
daar jaren in het eerste gespeeld.”

Opgegroeid in de Gorcumse Haar-
wijk kreeg ze verkering met Schel-
luinse Johan. “Aanvankelijk heb ik 
de voetbal regelmatig vervloekt. 
Voor Johan is het zijn lust en zijn 
leven en moest op zaterdag er alles 
voor wijken. Nu staat voor ons sa-
men, met name de zaterdagmiddag, 
in het teken van de vereniging.”

Tijden veranderen. “Een nieuwe 
wereld is voor mij opengegaan. Eind 
2022 raakte ik met Rolf in gesprek 
en stelde hij de vraag of ik het be-
stuur wilde komen versterken.

‘Een mooie CV, je bent precies de 
dame die we nodig hebben’.”

Claudine had toen nog geen idee 
wat de functie inhield en liep een 
soort snuffelstage. “Aan de hand 
van Rolf, maar vooral Sherida. We 
kunnen het goed vinden samen 
en de wisselwerking met Rolf is 
perfect.” Sherida knikt. “Vanaf sep-
tember 2018 zit ik in het bestuur. 
Van de voormalige secretaris kreeg 
ik een stapel mappen en een stickje 
met alle administratie en informatie. 
Na ruim vijf jaar het secretariaat te 
hebben beheerd heb ik, na goed 
overleg met Rolf, mijn vriend en 
vooral met mijn trotse vader, de 
fi nanciële boeken overgenomen.”

Bijna tot ieders tevredenheid. “Wij 
doen het op onze manier, anno 
2024. Veranderingen brengen ook 
regelmatig weerstand met zich 
mee. Dat is niet altijd leuk, maar het 
hoort erbij. Doorgaans is het vooral 
heel leuk, gezellig en vooral goed 
om vrijwilligerswerk te doen voor je 
cluppie”, weet Sherida.

Claudine knikt. “Ik vind het soms 
nog wel spannend. De organisatie 
van een nieuwjaarsreceptie met veel 
jubilarissen of een vrijwilligersavond 
is geen dagelijks werk voor mij, 
maar als het goed verloopt en het 
wordt goed ontvangen geeft het 
veel energie. Dan weet je waar je 
het allemaal voor doet.”

‘secretaris Claudine en penningmeester Sherida in hun bestuurskamer bij 
vv Schelluinen’
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De Manuel Neuer van Unitas:
‘Je moet een beetje schijt hebben’

,,Deze keeper denkt dat hij 
Manuel Neuer is.” Het is wat 
Owen Verduijn (25) dit seizoen 
al enkele keren te horen kreeg. 
Als meevoetballende doelman 
van Unitas-zaterdag probeert hij 
zijn voetballende kwaliteiten op-
timaal te benutten. ,,Voetballen 
is leuker dan keepen, honderd 
procent.”

Tekst Tim Hartman
Foto Jan Noorlandt

Ooit koos Verduijn ervoor om te 
gaan keepen omdat hij dacht daar-
mee verder te kunnen komen. Onder 
coach Othman Bouchaten kan hij nu 
zijn twee grote passies – voetballen 
én keepen – uitstekend combineren. 
,,Ik sta zo’n beetje op vijf meter van 
de middencirkel”, zegt de 25-jarige 
doelman lachend. 
Hij vindt het lastig om zichzelf com-
plimenten te geven, maar Verduijn 
mag zonder twijfel bestempeld 
worden als een moderne keeper. 
,,Daarmee kun je jezelf als keeper 
onderscheiden. Al moet je ook wel 
een balletje tegen kunnen houden 
hoor”, zegt de Unitas-doelman. ,,Ik 
heb ook geen keeperstraining, maar 
doe gewoon mee met het positie-
spel. Dat vind ik gewoon leuk. Als ik 
ooit stop met keepen ga ik abso-
luut niet in een lager elftal keepen. 

Dan ga ik voetballen. Voetballen is 
honderd procent leuker. Ik zou ook 
gerust de penalty’s willen nemen.”
Wat dat betreft vormt hij met coach 
Bouchaten, groot fan van Pep 
Guardiola, een droomduo. ,,Hij wil 
tegenstanders lokken en een overtal 
creëren”, legt Verduijn uit. ,,Daarom 
sta ik op ongeveer op vijf meter van 
de middencirkel. Ik denk dat ik van 
iedereen het vaakst de bal heb. Tot 
nu toe is dat nog niet misgegaan. 
Het is een tactiek en daarin ga je 
steeds een beetje verder.”

Dat kan wel provocerend over-
komen voor een tegenstander…
,,Dat kan ik me wel voorstellen, ja. 
Laatst kreeg ik ook te horen: ‘Deze 
keeper denkt dat hij Neuer is’. Haha! 
Toen dacht ik, oh ja, misschien is dat 
wel zo. Het is wel een beetje provo-
cerend, maar het is écht onze tactiek, 
ons wapen. Na afl oop zien tegen-
standers dat ook wel. Je moet er ook 
een beetje schijt aan hebben.”
Als moderne keeper merkt Verduijn 
dat trainers regelmatig een oogje op 
hem hebben. Toch koos hij en-

kele jaren geleden bewust voor het 
project Unitas-zaterdag. ,,Ik hoor 
weleens: moet jij niet een stapje 
omhoog? Ik wil dat helemaal niet 
horen. Ik ben heel erg een gevoels-
mens en Unitas is echt mijn club.”

Volgens mij zagen veel mensen 
in jou de nieuwe doelman van 
Unitas-zondag. Waarom is dat 
niet gelukt?
,,Goede vraag. Ik kende mijn plek 
achter Ruud Verberk en pakte mijn 
kansen die ik kreeg. Uiteindelijk koos 
ik voor het plan van Unitas-zaterdag. 
Er kwamen goede spelers waardoor 
je dacht: ‘Hé, hiermee kunnen we 
naar de tweede klasse’. Ik weet ook 
zeker dat we al eerder naar de derde 
klasse waren gepromoveerd zonder 
de coronaperiode. Die periode heeft 
ook wel wat met mij gedaan. Ik houd 
van gezelligheid. Daarom voetbal 
ik nu ook met echt veel plezier met 
mijn vrienden bij Unitas. Natuurlijk 
denk je weleens dat je op een hoger 
niveau had kunnen keepen, maar ik 
train nu ook maar één keer omdat ik 
in Amsterdam woon.”

Jullie staan er niet goed voor in 
de derde klasse. Is het project 
Unitas-zaterdag mislukt als jullie 
degraderen?
,,Nee. Wel als je kijkt naar de klasse 
waarin je speelt, maar de manier 

van voetballen is ook heel belang-
rijk. Voor ons misschien wel het 
belangrijkst. Je wilt ook elke week 
lekker voetballen. Als je vraagt 
wie een van de best voetballende 
ploegen van de competitie is, zullen 
veel tegenstanders ons noemen. Bi-
zar hoe we soms voetballen. Maar 
wel tót de goal. De trekker wordt 
niet overgehaald. En we gaan niet 
degraderen trouwens, dat mag 
echt niet.”

Wat doe jij volgend seizoen?
,,Ik heb geen defi nitieve keuze 
gemaakt. Ik wil mezelf uitdagen. 
Iets waarvan ik denk: ‘Hé, dit heb ik 
nog in mij’. Helemaal stoppen heeft 
ook weleens in mijn hoofd gezeten, 
maar dat mag niet van mijn vader. 
Zou ook zonde zijn. Mijn collega 
Jesse Hoogewoning (speler van 
Arkel, red.) heeft iets met zijn heup 
waardoor hij waarschijnlijk nooit 
meer voetbalt. 
Dan zou het bijna respectloos zijn 
als ik stop op mijn 25ste. Ik heb 
Unitas gezegd dat ze niet per se 
op me moeten rekenen volgend 
seizoen, maar ik wil wel iets vinden 
dat écht goed voelt. Als ik er dan 
toch voor kies om te blijven en ze 
halen een nieuwe keeper, moet 
ik gewoon de concurrentiestrijd 
aangaan en laten zien dat ik beter 
ben.”

‘Voetballen is honderd procent leuker dan keepen’

Een bijzondere hobby, grensjager langs Spijkse zijlijn
Gorinchem – Wekelijks loopt 
Edwin Philip op zaterdagmid-
dag met een vlag te wapperen. 
Niet altijd tot tevredenheid van 
de tegenstander, maar ook zijn 
spelers hebben weleens kritiek 
op de vlaggenist..

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Klopt, het is niet altijd even leuk”, 
start de 53 jaar geleden in Gorin-
chem geboren vlaggenist. “Maar 
ik probeer het zo goed mogelijk 
te doen. En eerlijkheid duurt toch 
het langst. Onze erevoorzitter Peter 
Tromp maakt weleens een grapje 
en zegt dat ik soms veel te eerlijk 
ben en te weinig punten pak voor 
SVS’65. Ik vlag er niet minder of 
meer om. In het kleedlokaal bespre-
ken we de situaties en na afl oop in 
de kantine is iedereen de wedstrijd 
weer snel vergeten. Onderaan de 
Spijkse Kweldijk is de derde helft 
altijd gezellig. Dan is SVS’65 op zijn 
best en drinken we op Champions 
League niveau. Haha.”
Edwin weet waarover hij praat. “Ik 
ben pas op late leeftijd begonnen 
met voetballen. Eenmaal in militaire 
dienst meldde ik mij bij SVS’65. On-
der trainer Cees van Bavel en later 
Henk de Jong heb ik acht seizoenen 
in het eerste elftal gespeeld. Het 
was toen al gezellig op de club.”

SVW
Toch trok een andere uitdaging. “Ik 
was een jaar of 25 en werd lid bij 
SVW, dat toen op zondag in de eer-
ste klas speelde. Al snel kwam ik er 
wel achter dat dat een paar niveau-

tjes te hoog was voor mij. Mannen 
als Marcel Kamsteeg, Sjaak Thijs, 
Marcel de Vries en niet te vergeten 
Lermo Carlo konden een stukje 
beter voetballen. Destijds waren 
wedstrijden voor een paar duizend 

man op Mollenburg tegen onder 
andere Unitas geen uitzondering, 
ik heb het uiteraard meegemaakt. 
Maar dan als supporter, nadat ik 
eerst met het tweede ’s ochtends 
in Dordt tegen Dubbeldam 3 had 
gespeeld.”

Belofte maakt schuld
Tot overmaat van raakte hij, een 
snelle buitenspeler in zijn beste 
voetbaljaren, geblesseerd. “Ik had 
Ad en Jannie, de supervrijwilligers 
achter de bar bij SVS’65, beloofd 
ooit terug te keren als ik later een 
zoontje zou krijgen. Toen Stef een-
maal vijf jaar oud was, werden we 
samen lid van SVS’65. Het voelde als 
een warm welkom, alsof ik niet was 
weggeweest. Hand in hand liepen 
we naar de bar. ‘Hier zijn we’ en 
ruim vijftien jaar later zijn we er nog 
steeds.”

Toen Stef lid werd, trok pa de 
voetbalschoenen ook weer aan. “Ik 
werd leider en trainer van zijn team 
en heb nagenoeg elke wedstrijd van 
hem gezien. Nog, want nu staat 
hij in het eerste elftal en ben ik de 
grensrechter. Op een gegeven mo-
ment was de oefenstof wel op en 
heb ik de vlag ter hand genomen. 
Iets volkomen anders. Het beviel mij 
en waarschijnlijk ook anderen heel 
goed. Voormalig trainer José van der 
Ven vroeg mij om grensrechter te 

worden bij het eerste, zo’n vier jaar 
geleden.”

Philip, in het dagelijks leven (service)
monteur in buitenzonwering, ziet 
zichzelf als clubman en duidelijk 
onderdeel van het team. “Natuur-
lijk luister ik goed naar het praatje 
van de scheidsrechter. Welke lijn 
hij houdt bij een corner of een vrije 
trap. Maar ik laat me niet openlijk 
voor aap zetten. Vorig jaar tegen 
Groot-Ammers negeerde de scheids 
mij, terwijl de spits wel twee keer 
overduidelijk buitenspel stond. ‘Hij 
ziet je niet staan grens, je kan niet 
zo goed die vlag neerleggen riepen 
de supporters van de tegenpartij. 
Toch bleef ik de vlag omhoogste-
ken.”

In de lift
En dat blijft de Gorcumer doen. 
“Door de komst van trainer Menno 
Beusekamp zit SVS’65 in de lift. Het 
is een stuk professioneler. Een eigen 
fysiotherapeut met dito ruimte. 
Voor het tweede jaar gingen we op 
trainingskamp. Vorig jaar naar Mar-
rakech was top, met een minpuntje. 
Want op een zonnige vrije middag 
was plots het bier op. Verder heb-
ben we een mooie accommodatie, 
met gelukkig nog altijd de ouder-
wetse voetbalkantine. Nu wel ho-
pen, dat we ons kunnen handhaven 
in deze sterke vierde klas…”

Edwin Philip, de echte twaalfde man bij vierdeklasser SVS’65
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Edisonweg 1 - 4207 HE Gorinchem Tel.: 0183 - 628888 - Fax: 0183 - 628182
www.multi-instruments.nl - info@multi-instuments.nl

• Instrumentation
• Manufacturing
• Analytical

Productie, assemblage, testen, 
ontwerp en verkoop van:

✔  Industriële instrumentatie
✔  Instrumentbehuizingen en accessoires
✔  Hoge druk naaldventielen en kranen-

blokken
✔  Serie componenten en producten
 geproduceerd uit hoogwaardige
 roestvast staalsoorten
✔  Vlambewaking, branderbesturing-
 en ontstekingssystemen
✔  Wateranalyse monstervoorbereiding
 en meetsystemen
✔  Complete Emissie Monitoring Systemen

 Haarweg 2-c    4212 KJ Spijk    Tel.0183-619517

info@royalshadow.nl    www.royalshadow.nl (  in tuincentrum RANZIJN)

‘‘Uw zonwering en Rolluik Specialist’’ 

Woensdag 13.00-17.30
donderdag 13.00-17.30

Vrijdag  13.00-17.30
Zaterdag  10.00-15.00

Openingstijden

Kom naar onze showroom of bel 0183-619 517.

buitenzonwering

rolluiken

horren

markiezen

binnenzonwering

terrasoverkappingen

dakvensters

montage / onderhoud

inloopkasten

schuifdeurkasten

pvc Vloeren

zonnepanelen

 

Luxe 
trapstoffering
Incl. Tapijt, Rubber 
ondertapijt en Trap stofferen.

Uitgaande van een dichte trap 
van 13 treden excl. zijkanten.

Kwekelstraat 16 – Gorinchem (naast Multivlaai) – Tel. 0183-689411
www.woonstylinggorinchem.nl

GorinchemGorinchem

PVC vloer
Duurzaam, levensecht, onverslijtbaar, 

geluidsreductie, warmte-isolatie.

incl. egaliseren en geheel verlijmen.

499,- 

Vanaf 59,95 per m2 

per trap 

Plissé 
hordeur
In 4 kleuren leverbaar incl. meten 
+ montage

Vanaf 275,- 

Spetterende nazomeracties!Spetterende nazomeracties!

WOUDRICHEM - Woudrichem heeft een 
kledingplan ontwikkeld waarbij alle voet-
ballers, van jong tot oud inclusief de mei-
den en de dames, hetzelfde tenue dragen. 
Daarnaast krijgen zij een trainingspak en 
een tas. Uniformiteit dus op Het Bolwerk, 
waar toch al een frisse door de club wind 
waait. 
De aankleding van de teams gebeurt gefa-
seerd. Dit seizoen zijn de zeven senioren-
teams aangekleed. Volgend seizoen is de 
bovenbouw van de jeugd aan de beurt. In 
het derde jaar volgen alle pupillenteams. 
Voorzitter Wim Schaap: ,,Een bijzonder, 
maar ook kostbaar plan dat wij eerst aan 
de leden hebben voorgelegd. Het fi nanciële 
plaatje moet immers wel kloppen. De spe-
lende leden dragen wat bij.” Voor de A- en 
B-selectie is wat extra’s gedaan. Zij hebben 
een uittenue in de kleuren van Manchester 
City en ontvangen presentatiepakken om 
tijdens de wedstrijddagen te dragen. De 

club heeft goede afspraken kunnen maken 
met LF-Sport uit Werkendam, waarvan 
voormalig Woudrichem-speler Leon van 
Loon eigenaar is. De trainingspakken zijn 
geschonken door De HypotheekWeter uit 
Gorinchem.

Woudrichem onttrekt zich niet aan zijn 
maatschappelijke verantwoordelijkheid. 
Schaap: ,,Vorig jaar juni is Richard Verhoe-
ven, een spelend lid van ons, aan een hart-
stilstand overleden. Hij was pas 19 jaar. Wij 
hebben besloten om wat voor de hartstich-
ting te gaan betekenen. In de zomer is er 
tijdens de wedstrijd tegen RKC door Henny 
Verhoeven, de moeder van Richard, met 
een groepje gecollecteerd en hebben wij 
1100 euro kunnen overmaken. Het is de 
bedoeling dat wij periodiek dergelijke acties 
organiseren. Tevens dragen de spelers van 
alle teams op de linkermouw van het thuis-
tenue het logo van de hartstichting.” 

Uniformiteit op Het Bolwerk
(Advertorial)
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Elbert van den Doel

Goed eten.
Daar houden we van.

Winkelcentrum Nieuw-Dalem
Gorinchem-Oost

PLUS09587_283_Elbert vd Doel_A3 adv Staand_Beelden.indd   1 18-12-17   10:44Winkelcentrum Nieuw-Dalem
Gorinchem-Oost

Openingstijden:
Maandag t/m zaterdag 07.30 - 21.00 uur

Zondag 12.00 - 17.00 uur

reparatie
tweewielers
• fi etsen & bromfi etsen

• gratis haal- & 
brengservice

Marconiweg 17 - 4207HH - Gorinchem
www.allwheels.nl - info@allwheels.nl

Telefoon: 0183 - 512 781



Echte Herwijners zoals Mark de Joode
laten hun club Herovina nooit in de steek

Herovina was dit seizoen even 
koploper in de vierde klasse. Na 
wat mindere resultaten moest 
de ploeg een stapje terug doen. 
De titel lijkt even uit zicht, maar 
deelname aan de nacompetitie 
moet haalbaar zijn. Verdediger 
Mark de Joode wil nog wel een 
keer voor de prijzen gaan.

Tekst Wout Pluijmert
Foto Jan Noorlandt

De Joode werd in het ziekenhuis 
van Gorinchem geboren, dus staat 
die plaats in zijn paspoort. ,,Wij 
woonden nog even kort, drie 
maanden, in Haaften maar daarna 
toch weer heel snel in Herwijnen.” 
Voetbal zit van alle kanten in het 
bloed bij Mark de Joode. Zijn 
vader André voetbalde tot hij met 
stratenvoetbal een been brak. Zijn 
ooms Gijs en Kees de Joode haal-
den het eerste elftal van Herovina. 
,,Ik mocht eindelijk gaan voetbal-
len nadat ik mijn zwemdiploma op 
zak had. Het begon in een team 
met onder meer Pieter Niessing, 
Herman Rijks, Remon Steenbrug-
gen, Wouter Schram en mijn neef 
doelman Ron de Joode, die ook 
nog bij Vuren en MVV’58 onder de 
lat stond.”

Linkerverdediger Mark de Joode 
kwam als B-junior - hij zal vijftien 

jaar zijn geweest - al bij het eerste 
elftal. In die tijd voetbalde hij op 
zaterdag moeiteloos twee wed-

strijden. De technisch specialist bij 
een garagebedrijf, heeft alle ups en 
downs meegemaakt. Degradaties 

naar de vierde klasse, maar ook 
wedstrijden in de nacompetitie 
waarbij Herovina heel dicht bij de 
tweede klasse was. ,,Ik herinner mij 
het seizoen dat wij in een dub-
bel met GDC moesten uitmaken 
wie de stap omhoog ging zetten. 
Thuis hadden wij het verschil groter 
kunnen maken, maar werd het 
slechts 3-2 voor ons. Uit was de 
pijp helemaal leeg en gingen wij er 
onder tropische temperaturen met, 
ik dacht, 6-1 op.”

Dit seizoen is weer eens alles 
mogelijk. Herovina liet op cruciale 
momenten punten liggen. Het 3-0 
verlies bij de buren in Vuren kwam 
hard aan. ,,Als wij begin april dit 
verhaal maken lijkt BZC’14 het 
verschil te maken, maar misschien 
is straks alles weer anders. ,,Wij 
hebben het op bepaalde momen-
ten laten afweten. Wanneer wij 
compleet zijn doen wij voetballend 
op dit niveau voor geen enkele 
tegenstander onder, maar daar ligt 
nu juist het probleem. Als bijvoor-
beeld bij ons Lloyd Hobo ontbreekt, 
hebben wij het al moeilijker.”

Het Herwijnense fenomeen Kevin 
Steenbruggen wordt in 2024 veer-
tig jaar maar is met zijn dodelijke 
schot en kopkracht nog altijd van 
ultiem belang. Naast captain van 
de ploeg leidt hij de vereniging ook 

als voorzitter. ,,Hij is voor ons team 
nog altijd onmisbaar. Kevin heeft 
meer dan vijfhonderd wedstrijden 
gespeeld. Hoeveel doelpunten zal 
hij gemaakt hebben? Minstens 
driehonderd, dat kan niet anders.”
De Joode denkt zelf nog niet na 
over stoppen. ,,Wij hebben twee 
kinderen, Tijn van 3,5 en Suus van 
een jaar en vier maanden ongeveer. 
Dat vraagt natuurlijk ook tijd. Over 
een jaar of twee tot drie zal ik wel 
een stapje terug doen.”

Volgend seizoen vertrekt trainer 
Marcel de Groot. Zijn opvolger 
bij Herovina wordt de ambitieuze 
Denny van Geffen, die zich wil 
aanmelden voor de cursus UEFA 
A, het hoogste trainersdiploma op 
amateurbasis. Op sportpark De Kol 
gaat het op termijn ook gebeuren: 
er komt een kunstgrasveld. ,,Ik zit 
er niet op te wachten. Als ik nu op 
kunstgras heb gespeeld moeten 
ze mij een dag later met een 
schoenlepel uit bed halen. Ik heb 
dan werkelijk overal spierpijn. Het 
dreunt zo hard door in je rug en je 
nek. Het schijnt na verloop van tijd 
mee te vallen als je er langer op 
traint en voetbalt, maar ik vind het 
niets. Veel zware blessures komen 
door het kunstgras”, is de mening 
van Mark de Joode. ,,Als er binnen 
de vereniging voor gestemd moet 
worden, krijgen zij mijn stem niet.”

Mark de Joode zet zich elke wedstrijd voor liefst meer dan 100 procent in 
voor zijn Herovina
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Merijn Mol op zijn plek bij vv Vuren
Vuren – Als junior maakte Merijn 
Mol de overstap van sportpark 
Molenvliet naar de Sportlaan in 
Vuren. En als een keizer Cae-
sar kwam, zag en overwon de 
Gorcumer. Want inmiddels is de 
middenvelder niet meer weg te 
denken uit de basiself van de 
vierdeklasser. 

Tekst Theo Sprong
Foto Jan Noorlandt

“Samen met mijn broer Jorrit 
werden we een kleine drie jaar 
geleden lid bij Vuren. Hij is twee 
jaar ouder en werd door zijn vriend 
Thieme van der Vliet overgehaald. 
En als kleine broer volgde ik zijn 
voorbeeld. In het eerste jaar voet-
balde ik, net als bij Unitas, nog in 
de jeugd. Onder Rick Kolff zat ik 
al snel, na eerst met de JO17 te 
hebben gespeeld, op de bank bij 
het eerste. Tegen MVV’58 mocht ik 
invallen, maar het ging er best hef-
tig aan toe. Toen ben ik toch maar 
even blijven zitten…”, herinnert 
Merijn (18) zich met een zuinige 
lach.

Middenveld
Om een week later wel in te vallen. 
“Zo ging dat eigenlijk het hele eer-
ste seizoen. Vorig voetbaljaar, het 
laatste seizoen van Rick, maakte ik 

steeds meer minuten en stond ook 
vaak gelijk in de basis. Ik ben feite-
lijk multifunctioneel inzetbaar. Wel-
iswaar op het middenveld, maar ik 
kan als een 8, een 6 of zelfs op de 
nummer 10 positie uit de voeten. 
Afhankelijk tegen wie we spelen, 
maar ook hoeveel spelers de trai-
ner tot zijn beschikking heeft. Dat 
wil nog weleens verschillen bij een 
klein clubje als Vuren.”

Merijn knikt. “Keepers zijn er wel 
genoeg. Zoveel zelfs, dat Jorrit zijn 
handschoenen heeft ingeleverd 
en nu voetbalt in het tweede. On-
langs heb ik nog met hem in het 
elftal onder de 23 gevoetbald. Dat 
was wel gaaf.”

Voorlopig zijn de broertjes Mol 
nog gescheiden. “De overgang 
van de junioren naar de senioren 

was duidelijk wennen. Voetbal-
len tegen ervaren mannen uit 
Herwijnen, Hellouw of Haaften 
is andere koek dan tegen techni-
sche tegenstanders uit Dordrecht 
en omgeving. Vorig jaar zijn we 
gedegradeerd, mede door die ver-
sterkte degradatie. We vlogen er 
rechtstreeks uit. Best wel jammer, 
want juist op het laatst pakten we 
volop punten. De inhaalrace was 
net te laat ingezet”, baalt Merijn 
nog steeds.

Meer lucht 
Ook dit seizoen is er weer sprake 
van maar liefst vijf degradanten 
in de vierde klas. “Na de winst op 
Herovina en gelijk spel tegen Haaften 
half maart  hebben we onszelf wat 
meer lucht gegeven. Maar het blijft 
een fl inke klus om bij de eerste zes 
ploegen te eindigen. Onze trainer 
Gilberto Smits is een rustige man, 
die niet zo snel ingrijpt als Rick. 
Persoonlijk vind ik het prettiger 
om direct, desnoods al in de rust, 
maatregelen te treffen. Natuurlijk 
weet en voel jezelf ook wel wan-
neer het niet goed gaat, maar een 
extra aanwijzing halverwege kan 
juist het extra zetje geven om iets 
harder te lopen of de tactiek een 
tikkeltje aan te passen. We spelen 
verschillende systemen. Natuurlijk 
is bij mij het ouderwetse 4-3-3 

favoriet. Soms spelen we in een 
3-5-2 formatie, dat heeft niet mijn 
voorkeur. Want dan is het wel erg 
druk op het middenveld, een beetje 
ruimte om mij heen is wel lekker”, 
weet de nummer 20. “Inderdaad 
mijn vaste nummer en dat heeft 
niets te maken met een geluksgetal 
of zoiets. Het is gewoon het shirt 
met het kleinste maatje, want met 
mijn 1.70 ben ik nu eenmaal niet 
de grootste van het team.”

De Mollen zijn trouwens ook actief 
in de zaal. “Bij Jogadores in de 
Proxsys League staat Jorrit wel op 
doel. We voetballen met vrienden 
elke vrijdagavond in de zaal. Altijd 
gezellig en we staan keurig net on-
der de top in onze klasse. In de zaal 
ben ik topscorer, maar op het veld 
heb ik nog geen goal gemaakt. 
Toch wel opmerkelijk en daar moet 
eigenlijk wel verandering in komen. 

Overigens nemen we met Vuren  
ook deel de Proxsys Cup, maar dat 
was dit jaar geen groot succes. In 
een sterke poule met Spijk, Unitas 
en Asperen hadden we weinig 
in de melk te brokkelen. Een jaar 
eerder ging het beter, toen verloren 
we onverdiend nipt met 1-0 van 
Kozakken Boys. Eind dit jaar doen 
we een nieuwe poging, als we 
worden ingeloot.”

Merijn Mol met rugnummer 20 multifunctioneel inzetbaar; op de 6, 8 en 
zelfs 10 positie.
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